
 
Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-1/2024 

 
 

 

ZÁPISNICA 
zo 47. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 
 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 
 
Dátum a čas konania: 30.01.2024, od 10:00 hod. do 12:45 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Lukáš Pitek, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
4. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
5. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
6. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
7. Jozef Božik, člen SR FNPŠ 
8. Ján Záhončík, člen SR FNPŠ 
9. Ján Pivovarník, člen SR FNPŠ 
10. Pavol Bečarik, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 
 
 - 
 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Miloš Tomáš, predseda DR FNPŠ 
 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ 
Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Katarína Hložková, právnička kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officerka a projektová manažérka pre podporu významných športových podujatí 
kancelárie FNPŠ 
Jozef Tvrdoň, ekonóm kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 

Mgr. Ján Krišanda, štátny tajomník pre šport Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej 
republiky 
Mgr. Michaela Mlynarčíková, riaditeľka kancelárie štátneho tajomníka pre šport Ministerstva školstva, vedy, 
výskumu a športu Slovenskej republiky 



 2 

Mária Berdisová, výkonná riaditeľka SFZ Event, s.r.o. a členka výkonného výboru Slovenského 
futbalového zväzu 
Peter Palenčík, generálny sekretár Slovenského futbalového zväzu a konateľ SFZ Event, s.r.o. 
Peter Korčok, prezident Slovenského atletického zväzu 

 
 
 
ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Lukáš 
Pitek, ktorý na úvod privítal vzácnych hostí, a to najskôr štátneho tajomníka pre šport Ministerstva školstva, vedy, 
výskumu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MŠVVŠ SR“) p. Jána Krišandu, generálneho sekretára 
Slovenského futbalového zväzu (ďalej len „SFZ“) a konateľa SFZ Event, s.r.o. p. Petra Palenčíka, výkonnú 
riaditeľku SFZ Event, s.r.o. a členku výkonného výboru SFZ p. Máriu Berdisovú a prezidenta Slovenského 
atletického zväzu (ďalej len „SAZ“) p. Petra Korčoka, ktorí budú predstavovať významné podujatia konané na území 
Slovenskej republiky v roku 2024 a 2025. Ďalej privítal členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí, a predovšetkým 
nového člena SR FNPŠ p. Pavla Bečarika vymenovaného ministrom MŠVVŠ SR na návrh predsedu vlády 
Slovenskej republiky a nového predsedu dozornej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „DR FNPŠ“) p. Miloša 
Tomáša. Na základe počtu členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí skonštatoval, že SR FNPŠ je v zmysle 
článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia SR 
FNPŠ bola poverená právnička kancelárie FNPŠ p. Katarína Hložková a overením zápisnice koordinátorka 
procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek ďalej uviedol, že program k 47. zasadnutiu SR FNPŠ spolu s podkladmi bol 
všetkým členom SR FNPŠ doručený v riadnom termíne, a to sedem dní pred konaním zasadnutia. Následne 
uviedol, že v zmysle § 7 ods. 6 zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o fonde“) z každého zasadnutia SR FNPŠ 
vyhotovuje okrem zápisu aj zvukový záznam. Zvukový záznam sa rovnako ako zápis zverejňujú na webovom sídle 
Fondu na podporu športu do desiatich dní od zasadnutia SR FNPŠ na čas do uplynutia jedného roka od skončenia 
funkčného obdobia príslušnej správnej rady. Zvukový záznam alebo jeho časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne 
rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej povinnosti 
rozhodli v úvode zasadnutia. Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu zo strany členov SR FNPŠ, 
predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/1/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
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Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci tejto časti bodu programu predsedajúci člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek požiadal členov SR FNPŠ 
o vyjadrenie alebo predloženie prípadných návrhov na zmenu alebo doplnenie predloženého programu zasadnutia 
SR FNPŠ, ktorý bol riadne zaslaný spolu s pozvánkou sedem dní pred konaním zasadnutia. 
 
Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
4. Významné súťaže organizované na území SR v rokoch 2024 a 2025 

a) informácia o ukončenej významnej súťaži Svetového pohára v zjazdovom lyžovaní žien konanej 
v dňoch 20.-21.01.2024 v Jasnej 

b) schvaľovanie príspevku na projekt podpory významnej súťaže Majstrovstvá Európy vo futbale 
hráčov do 21 rokov v roku 2025 

c) prerokovanie významnej súťaže Majstrovstvá Európy v atletike do 18 rokov konanej v dňoch 18.-
21.07.2024 v Banskej Bystrici 

5. Športová infraštruktúra národného významu 
6. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 

v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu 

b) schvaľovanie zmeny spolufinancovania projektu na základe žiadosti predloženej prijímateľom 
8. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 

v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 

a) informácia o aktuálnom stave pripravenosti kancelárie FNPŠ na predkladanie žiadostí 
b) informácia o aktuálnom stave výberového konania na členov odbornej komisie 

10. Informácia o príprave návrhu rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024 
11. Informácia o príprave návrhu Štatútu Fondu na podporu športu 
12. Rôzne 

 
Nakoľko žiadny člen SR FNPŠ nepredložil návrh na zmenu alebo doplnenie programu, predseda SR FNPŠ 
p. Lukáš Pitek sám predložil návrh na úpravu programu zasadnutia, resp. presunutie bodu 4 Významné súťaže 
organizované na území SR v rokoch 2024 a 2025 hneď po úvodnom bode ako bod 2 programu. Nakoľko neboli 
žiadne ďalšie otázky alebo pripomienky k predmetnému návrhu na úpravu programu zo strany členov SR FNPŠ, 
predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom návrhu na úpravu programu: 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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Uznesenie č. 1/1/2024 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Významné súťaže organizované na území SR v rokoch 2024 a 2025 

a) informácia o ukončenej významnej súťaži Svetového pohára v zjazdovom lyžovaní žien 
konanej v dňoch 20.-21.01.2024 v Jasnej 

b) schvaľovanie príspevku na projekt podpory významnej súťaže Majstrovstvá Európy 
vo futbale hráčov do 21 rokov v roku 2025 

c) prerokovanie významnej súťaže Majstrovstvá Európy v atletike do 18 rokov konanej 
v dňoch 18.-21.07.2024 v Banskej Bystrici 

3. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Športová infraštruktúra národného významu 
6. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu 

b) schvaľovanie zmeny spolufinancovania projektu na základe žiadosti predloženej 
prijímateľom 

8. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 
2022/002 

9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 

a) informácia o aktuálnom stave pripravenosti kancelárie FNPŠ na predkladanie žiadostí 
b) informácia o aktuálnom stave výberového konania na členov odbornej komisie 

10. Informácia o príprave návrhu rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024 
11. Informácia o príprave návrhu Štatútu Fondu na podporu športu 
12. Rôzne 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 

 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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2. VÝZNAMNÉ SÚŤAŽE ORGANIZOVANÉ NA ÚZEMÍ SR V ROKOCH 2024 a 2025 A) INFORMÁCIA 
O UKONČENEJ VÝZNAMNEJ SÚŤAŽI SVETOVÉHO POHÁRA V ZJAZDOVOM LYŽOVANÍ KONANEJ 
V DŇOCH 20.-21.01.2024 V JASNEJ B) SCHVAĽOVANIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY VÝZNAMNEJ 
SÚŤAŽE MAJSTROVSTVÁ EURÓPY VO FUTBALE HRÁČOV DO 21 ROKOV V ROKU 2025 
C) PREROKOVANIE VÝZNAMNEJ SÚŤAŽE MAJSTROVSTVÁ EURÓPY V ATLETIKE DO 18 ROKOV 
KONANJE V DŇOCH 18.-21.07.2024 V BANSKEJ BYSTRICI  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne k prvej časti tohto bodu odovzdal slovo media 
officerke a projektovej manažérke pre podporu významných športových podujatí kancelárie FNPŠ p. Lucii 
Antolovej, aby informovala členov SR FNPŠ o ukončenej významnej súťaži Svetového pohára v zjazdovom 
lyžovaní žien konanej v dňoch 20.-21.01.2024 v Jasnej (ďalej len „SP Jasná 2024“). Na úvod media officerka 
kancelárie FNPŠ p. Lucia Antolová uviedla, že všetky informácie k tomuto bodu sa nachádzajú aj v podkladoch, 
ktoré mali členovia SR FNPŠ k dispozícii k zasadnutiu. Zmluva o príspevku na projekt podpory významných súťaží 
č. 2023/VSP/001 uzatvorená medzi Fondom na podporu športu a Zväzom slovenského lyžovania nadobudla 
účinnosť dňa 18. januára 2024. Následne Fond na podporu športu poskytol prijímateľovi príspevok na projekt 
vo výške 766-tisíc EUR bezhotovostným prevodom dňa 19. januára 2024. Ďalej uviedla, že čo sa týka úspešnosti 
tohto významného podujatia pravdepodobne nie je potrebné dlho rozprávať, keďže predpokladá, že každý mal 
možnosť sa v tom čase stretnúť s týmto podujatím, či už priamo na mieste alebo ako divák pri televíznej obrazovke. 
Jedno z najvýznamnejších slovenských športových podujatí, preteky svetového pohára alpských lyžiarok v Jasnej, 
sledovalo v priamom prenose viac ako 100 miliónov divákov. Informovala o tom organizácia pre podporu a 
propagáciu cestovného ruchu Slovakia Travel. Do najväčšieho lyžiarskeho strediska na Slovensko prišlo každý deň 
SP Jasná 2024 okolo 12-tisíc návštevníkov. Organizátori vypredali všetky vstupenky a akreditovalo sa 150 
novinárov, okrem slovenských aj z Česka, Švédska, Poľska, Rakúska a Švajčiarska. Priamy prenos bol vysielaný 
do 160 krajín. Návštevníci prišli do Jasnej povzbudiť najmä elitnú slovenskú lyžiarku Petru Vlhovú. V sobotnom 
úvodnom kole obrovského slalomu však spadla ešte v prvom úseku trate, poranila si väzy v kolene a sezóna sa 
pre ňu skončila. Fond na podporu športu monitoroval podujatie priamo v dejisku, dokumentáciu nájdete na 
www.fnps.sk. Na záver k tejto časti uviedla, že v rámci podkladov k zasadnutiu bol členom SR FNPŠ predložený 
aj dokument o aktuálnom stave čerpania poskytnutého príspevku na projekt SP Jasná 2024. Momentálne prijímateľ 
vyčerpal z celkovej sumy príspevku okolo 400-tisíc EUR a priebežne podáva správy o jeho použití.  
 
Následne si opäť vzal slovo predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek, poďakoval za informáciu o projekte SP Jasná 2024 
a požiadal výkonnú riaditeľku SFZ Event, s.r.o. a členku výkonného výboru SFZ p. Máriu Berdisovú a generálneho 
sekretára SFZ a konateľa SFZ Event, s.r.o. p. Petra Palenčíka, aby odprezentovali projekt podpory významnej 
súťaže Majstrovstvá Európy vo futbale hráčov do 21 rokov v roku 2025 (ďalej len „ME U21 vo futbale 2025“). 
Úvodné slovo si vzala výkonná riaditeľka SFZ Event, s.r.o. a členka výkonného výboru SFZ p. Mária Berdisová 
a prítomným členom SR FNPŠ uviedla, že už v minulosti odprezentovala krátko na zasadnutí SR FNPŠ projekt ME 
U21 vo futbale 2025, a preto nebude úplne od začiatku všetko opäť rekapitulovať, nakoľko všetci prítomní majú už 
vedomosť o tom, že ide o 3. najväčšie podujatie, ktoré Európska futbalová únia (ďalej len „UEFA“) organizuje 
v spolupráci s národnými futbalovými asociáciami. Najskôr odprezentovala členom SR FNPŠ základné údaje 
o šampionáte s tým, že už je známy aj termín konania turnaja ME U21 vo futbale 2025, ktorý však odprezentujú 
oficiálne neskôr.  
 

 

http://www.fnps.sk/
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V oblasti média a diváci pri predpokladanom počte 8-12.000 hostí vychádzali z údajov z predchádzajúcich 
šampionátov, ktoré sa konali v minulom roku v zdieľanej organizácii Gruzínska a Rumunska. Ďalej uviedla, že ME 
U21 vo futbale 2025 organizačne zastrešuje obchodná spoločnosť SFZ Event, s.r.o. ako 100 % dcérska spoločnosť 
založená SFZ. SFZ Event, s.r.o. bola založená vyslovene iba na účel organizácie šampionátu ME U21 vo futbale 
2025 aj na základe vážnych odporúčaní UEFA, že je dobré to robiť oddelene od iných aktivít zväzov. Obchodná 
spoločnosť SFZ Event, s.r.o. funguje od 01.06.2023 na základe vzniknutej organizačnej štruktúry, kde výkonná 
riaditeľka SFZ Event, s.r.o. p. Mária Berdisová vystupuje ako Project Leader celého šampionátu ME U21 vo futbale 
2025 a má svoju „dvojičku“ na UEFA.  
 

 
 
Na SFZ Event, s.r.o. majú na starosti 3 základné oblasti, a to marketing a propagácia, organizácia stretnutí a vzťahy 
s hostiteľskými mestami. Pod základnými oblasťami/aktivitami sú rozdelení ľudia, ktorí to zabezpečujú. Každá 
základná oblasť má svoju „dvojičku“ aj z radov UEFA. Organizačná štruktúra vychádza zo skúseností a pravidiel 
UEFA. K organizačnej štruktúre ešte doplnila, že možno to na prvý pohľad vyzerá, že v nej veľa ľudí nie je, ale 
smerom k šampionátu sa to rozvetvuje a zároveň v každom hostiteľskom meste bude fungovať jeden samostatný 
tím, kde bude zástupca/osoba zodpovedná za každý jednu uvedenú oblasť, čiže sa to určite ďalej rozvetvuje.  
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Ďalej informovala členov SR FNPŠ o predpokladanom rozpočte na ME U21 vo futbale 2025, ktorý vychádzal 
zo skúseností UEFA z predchádzajúcich rokov s prihliadnutím na infláciu. Doplnila, že vždy je náročné zostavovať 
rozpočet na 2 roky dopredu, a tento rozpočet bol kreovaný ešte v roku 2023, ale s určitými predikciami, čo sa týka 
zvyšovania cien atď. Rozpočet, ktorý bol predložený v rámci žiadosti a odprezentovaný na zasadnutí SR FNPŠ bol 
rozpočet výdavkov, ktoré sú oprávnené z pohľadu UEFA a rozpočet výdavkov, ktoré znáša SFZ Event, s.r.o. ako 
hostiteľská krajina, resp. organizácia, ktorá to zastrešuje. Okrem týchto výdavkov sú súčasťou rozpočtu aj priame 
náklady UEFA, ktoré UEFA hradí priamo, ale na tie nemá hostiteľská organizácia dosah, a preto neboli ani 
zaradené do tohto rozpočtu. Tieto náklady predstavovali sumu okolo 1,8 mil. EUR. Rozpočet výdavkov je rozdelený 
do niekoľkých oblastí, a to organizačné zabezpečenie, štadióny bezpečnosť – zabezpečenie, prenájmy štadiónov, 
zabezpečenie usporiadateľskej služby a celkovo bezpečnosti. Ďalej sú tam pracovné cesty a návštevy, ktoré sa 
priebežne počas šampionátu konajú, sprievodné programy, prevádzkové náklady podujatia, podporné športové 
aktivity, marketing a propagácia, hospitality management, poistenie turnaja a ďalšie. Tak ako je to pripravené 
a predikované, tak celkový rozpočet šampionátu ME U21 vo futbale 2025 okrem „direct cost UEFA“, ktoré tam nie 
sú zahrnuté, je 12.658.000,- EUR. Z toho UEFA znáša 7.667.000,- EUR a SFZ Event, s.r.o. približne 5 mil. EUR. 
Tento celkový rozpočet je stanovený na oba roky 2024 aj 2025. Pri podávaní žiadosti o príspevok na projekt SFZ 
Event, s.r.o. žiada 2,5 mil. EUR na celý projekt ME U21 vo futbale 2025, tak žiadosť rozdelili s tým, že v roku 2024 
na 750-tisíc EUR a v roku 2025 zvyšnú časť požadovanej sumy príspevku. 
 

 
 
Na záver tejto časti výkonná riaditeľka SFZ Event, s.r.o. a členka výkonného výboru SFZ p. Mária Berdisová ešte 
odprezentovala základné míľniky organizácie projektu ME U21 vo futbale 2025 v rámci časového harmonogramu, 
aby mali všetci predstavu ako to celé vyzerá a čo bude nasledovať do samotného turnaja ME U21 vo futbale 2025. 
V júni 2023 vznikla obchodná spoločnosť SFZ Event, s.r.o. a začali uskutočňovať prvé úkony k organizácii 
šampionátu ME U21 vo futbale 2025, kedy absolvovali pracovnú cestu do Bukurešti, kde mali workshopy ohľadom 
organizácie šampionátu, kde si vymenili nejaké poznatky s kolegami z Rumunska. Následne dôležitým míľnikom 
bola prvá pracovná návšteva zástupcov UEFA tzv. „site visit“, ktorá sa uskutočnila v septembri-októbri 2023. 
V rámci tejto „site visit“ absolvovali návštevy všetkých štadiónov, miest, tréningových plôch a hotelov, čoho 
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výsledkom bolo vyhodnotenie a výber 28 tréningových plôch z celkového počtu okolo 40, ktoré si zástupcovia 
UEFA vybrali, vybrali sa hotely podľa požiadaviek UEFA a aktuálne sa zostavuje katalóg tréningových ihrísk, ktorý 
bude slúžiť tímom po žrebovaní turnaja, podľa toho kde budú hrať, aby si vybrali svoje miesto. Aktuálne v marci 
2024 pripravujú druhú „site visit“, kde sa budú prechádzať iba štadióny, ale už z iného pohľadu, a to zabezpečenia 
TV prenosov a bezpečnosti. V júni 2024 bude rok do začatia šampionátu, ale keďže v tom čase sa koná EURO 
2024 v Nemecku, tak chceli spustiť promo a predaj, avšak aby to nezaniklo, tak sa to posunie na neskôr, 
predpoklad je jeseň 2024. V septembri 2024 je naplánovaná v poradí 3. „site visit“ zo strany UEFA. V októbri 2024 
by sa mal naplno spustiť predaj lístkov a kampane. Dôležitým míľnikom bude 03.12.2024, kedy sa uskutoční tzv. 
„Final Draw“ a oficiálny žreb turnaja, kde všetky kvalifikované tímy prídu do Bratislavy a bude jasné, v ktorým 
mestách budú jednotlivé tímy hrať. Finálne prípravy šampionátu ME U21 vo futbale 2025 sú naplánované na marec 
2025, kde prebehne posledná „site visit“ a v júni 2025 už sa uskutoční samotný šampionát. Na záver poďakovala 
za slovo.  
 
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a opýtal sa členov SR FNPŠ, či majú k prezentácii ME U21 
vo futbale 2025 nejaké otázky, pripomienky alebo doplnenia. Nakoľko sa nevyjadril žiaden člen SR FNPŠ slovo 
odovzdal prezidentovi SAZ p. Petrovi Korčokovi, aby odprezentoval opäť projekt významnej súťaže Majstrovstvá 
Európy v atletike do 18 rokov konanej v dňoch 18.-21.07.2024 v Banskej Bystrici (ďalej len „ME U18 v atletike“).  
 

 
 
Prezident SAZ p. Peter Korčok uviedol, že ME U18 v atletike sa uskutočnia 18.-21.07.2024 v Banskej Bystrici, 
a teda za necelý polrok a je to najvýznamnejšie podujatie z jeho pohľadu, ktoré na Slovensku v tomto roku 2024 
bude. Majstrovstvá Európy v dráhovej atletike na Slovensku ešte nikdy neboli a je to kategória do 18 rokov, ktorú 
si SAZ trúfol zorganizovať. V roku 1997 SAZ organizoval majstrovstvá sveta v polmaratóne, čo bolo prvýkrát. 
V iných disciplínach nebolo možné na Slovensku organizovať významné podujatia, nakoľko nemali vhodnú 
športovú infraštruktúru a museli veľa urobiť preto, aby boli spoľahlivým partnerom pre európsku atletiku. V roku 
2017 zorganizoval majstrovstvá Európy v cezpoľnom behu, čo si trúfli vzhľadom na to, že v X-Bionic bolo 
vybudované nové športové centrum, ktoré spĺňalo podmienky a dobre sa toho zhostili. Dodnes držia rekordy 
v rámci tohto významného podujatia. Organizovali v roku 2019 významné podujatie vo vrhu oštepom tiež 
v Šamoríne a atletickú časť Európskeho olympijského festivalu mládeže v Banskej Bystrici v roku 2022 (ďalej len 
„EYOF 2022“), čo bolo doteraz najväčšie dráhové podujatie. Podľa jeho názoru z toho dôvodu je Banská Bystrica 
mesto, ktoré je atletické, kde je aj najvýznamnejší atletický klub Dukla Banská Bystrica a atletika tam má veľkú 
tradíciu. Kľúčovým, prečo si vybrali Banskú Bystricu bolo aj to, že v roku 2017 vďaka podpore vlády Slovenskej 
republiky Vojenské športové centrum Dukla dostalo značné finančné prostriedky na to, aby zrekonštruovalo štadión 
na Štiavničkách a pre nich vznikol Národný atletický štadión v Dukle Banská Bystrica, kde je naozaj plnohodnotné 
športovisko a k tomu sú vybudované rozcvičovacie plochy a konečne majú vybudovaný stánok, kde môžu 
organizovať medzinárodné podujatia. Po prvýkrát si to odskúšali na EYOF 2022. Nie je to úplne dokonalý štadión, 
ale spĺňa všetky atribúty a má všetko o čom dlho atletická obec snívala.  
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Proces kandidatúry na organizovanie ME U18 v atletike trval 2 roky odkedy SAZ dostal možnosť na organizáciu 
takéhoto podujatia. Začali ešte v roku 2020, keď SAZ podala prihlášku. Okrem SAZ kandidovali ďalší štyria 
zástupcovia, ale tým, že predstavovali zástupcovia SAZ koncept, že budú organizovať toto podujatie po EYOF-e 
2022, budú mať skúsenosti, novú infraštruktúru, tak potrebujú aj nové krajiny príležitosť organizovať takéto 
podujatie. V roku 2022 Európska atletika schválila organizáciu ME U18 v atletike SAZ, samozrejme s tým, že SAZ 
garantovali podporu z MŠVVŠ SR a zo strany RTVS. SAZ má za sebou prvú koordinačnú komisiu, ktorá sa 
uskutočnila minulý rok, v marci 2024 príde druhá koordinačná komisia. Minulý týždeň absolvovali stretnutie tím 
lídrov všetkých krajín. Aktuálne sú v procese, že obstarávajú jednotlivé oblasti, ktoré sú potrebné z hľadiska 
verejného obstarávania, čiže ich organizačný tím je už vytvorený a robia všetky kroky k tomu, aby toto podujatie 
dokázali na Slovensku zorganizovať.  
 

 
 
Následne ďalej pokračoval a uviedol, že k tomu, aby bolo možné zorganizovať takéto významné podujatie na 
Slovensku bolo potrebné množstvo finančných prostriedkov, ktoré sa SAZ snažili získať už aj pred podujatím. Ide 
najmä o samotnú športovú infraštruktúru, kde bol vybudovaný Národný atletický štadión, podarilo sa vybudovať 
rozcvičovací atletický štadión, ktorý je absolútne plnohodnotný na Univerzite Mateja Bela v Banskej Bystrici 
z prostriedkov univerzity, MŠVVŠ SR a SAZ, ktorý stál okolo 1 mil. EUR. Ďalším je rekonštrukcia vojenského 
športového centra, v oblasti ubytovania, časti antidopingu. Ide o prostriedky, ktoré kumulatívne sú vo výške 18,4 
mil. EUR. Okrem toho mimo rozpočtu ME U18 v atletike, ktoré uviedli v žiadosti o príspevok na projekt podpory sú 
aj finančné prostriedky, ktoré vyčlení Ministerstvo obrany Slovenskej republiky na vojenskú políciu, ktorá im bude 
pomáhať, VÚC, SAZ (nákup motorového vozidla, 3 sady športového náčinia – SAZ, EYOF, Dukla BB). Podľa jeho 
názoru majú naozaj unikátny koncept, kde športovci budú bývať na Univerzite Mateja Bela a ďalších internátoch, 
ktoré sa im podarilo zrekonštruovať a aktuálne sa rekonštruuje aj stredná škola, ktorá patrí pod VÚC.  
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Aktuálny rozpočet ME U18 v atletike je 3,1 mil. EUR, z toho príjmy ktoré má SAZ nie sú také ako z UEFA, Európska 
atletika nemá toľko finančných prostriedkov. Čo sa týka podpory zo strany Európskej atletiky, tak príspevok na 
organizáciu je 75-tisíc EUR a príspevok na ubytovanie pre jednotlivé výpravy je vo výške 90-tisíc EUR, celkovo 
teda 165-tisíc EUR. Jednotlivé účastnícke krajiny si platia pobytové dni vo výške 550-tisíc EUR. Príjem vo výške 
100-tisíc EUR chcú získať z privátneho sektora, 350- tisíc EUR z príspevku uznanému športu chce poskytnúť SAZ 
a nepokryté zostáva suma vo výške 1,6 mil. EUR, pričom žiadosť o príspevok na projekt z Fondu na podporu 
športu je vo výške 1,55 mil. EUR. S RTVS majú dohodu, že pokryje výdavky vo výške 200-tisíc EUR na výrobu 
televízneho signálu.  
 
Ďalej prezident SAZ p. Peter Korčok informoval členov SR FNPŠ ohľadom počtu športovcov, kde očakávajú 1100 
športovcov, 350 členov realizačných tímov a organizačný tím ME U18 v atletike tvorí okolo 700 ľudí. Len rozhodcov 
na ploche bude okolo 240, keďže ide o 4-dňové podujatie, je to vrcholné podujatie, ktoré je SAZ aktuálne schopné 
zorganizovať.  
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Okrem toho, čo sa týka výdavkov SAZ sú aj výdavky na testovacie podujatia, kde minulý rok bol zo Šamorína do 
Banskej Bystrice presunutý míting PTS (pozn. najvýznamnejší atletický míting na Slovensku) a aj tento rok 2024 
bude toto podujatie pred samotnými ME U18 v atletike. Z uvedeného dôvodu si myslí, že sú na to pripravení, majú 
pripravenú organizačnú štruktúru, na tomto projekte pracuje množstvo ľudí, kde veľa ľudí stiahli z projektu EYOF-
u 2022, keďže majú už skúsenosti, pracujú na tom ľudia z SAZ a školia odborníkov a na záver dodal, že robia 
všetko preto, aby toto významné podujatie zvládli, avšak bez podpory z Fondu na podporu športu to nebude možné.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a priblížil prítomným členom SR FNPŠ, že minulý týždeň 
absolvovali so zástupcami SAZ veľmi konštruktívnu diskusiu, kde prišli predstaviť alokáciu rozpočtu na podujatie 
a pôvodne žiadosť zo strany MŠVVŠ SR bola na úrovni 1,3 mil. EUR, a teda aktualizácia rozpočtu vzhľadom 
na detailné rozpoložkovanie odôvodnilo to, že sa navýšil predpokladaný rozpočet a prišlo s konkrétnym návrhom 
na Fond na podporu športu vo výške 1,55 mil. EUR. Aktuálne sa boríme s tým, že aj keď zákon o fonde garantuje 
2 právomoci Fondu na podporu športu, kde jednou z nich je aj podpora významných podujatí, začala SR FNPŠ 
prvýkrát rozhodovať o tomto formáte v decembri 2023 na 46. zasadnutí SR FNPŠ, kde rozhodli o podpore SP 
Jasná 2024 ako komerčného podujatia, kde sa stanovil akoby limit na komerčné podujatia vo výške 20 %. To isté 
bude aj prípad projektu ME U21 vo futbale 2025, kde ide o komerčné podujatie, kde sa rátajú nejaké príjmy a tým 
pádom sa zmestia do toho rozpočtového rámca, a teda príspevku zo strany štátu vo výške max. 20 %. Otázne je 
a aktuálne členovia SR FNPŠ vedú diskusiu naprieč celý športovým hnutím a naprieč zástupcami štátu, aký 
mechanizmus by sme našli na podporu nekomerčných podujatí, kde rozumejú tomu, že nájsť finančné prostriedky 
je oveľa komplikovanejšie ako v prípade komerčných podujatí. Napriek tomu, že sa snažia nájsť zhodu, rozumejú, 
že časový rámec je nevyhnutný na to, aby sme si to odkomunikovali do najbližšej SR FNPŠ a je to kľúčové preto, 
aby bola zhoda naprieč celým športovým hnutím a zástupcami MŠVVŠ SR sekcie športu. Aktuálne ešte oficiálne 
nevzniklo nové ministerstvo cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MCRaŠ SR“) a nebol 
navýšený avizovaný rozpočet Fondu na podporu športu, a jednak ho nemáme ešte schválený, a je tam zákonný 
limit 10 % z príspevku Fondu na podporu športu podľa § 22 zákona o fonde, a teda celkovo 2 mil. EUR na rok 
2024, do ktorého limitu sa v rámci podpory atletiky aktuálne nezmestíme. V tom čase, keď vznikne nové MCRaŠ 
SR a budeme mať podpísaný dodatok k zmluve o príspevku Fondu na podporu športu, ktorým sa majú navýšiť 
finančné prostriedky Fondu na podporu športu na sľubovaných 50 mil. EUR, tak budú vedieť pracovať s výrazne 
väčším obnosom finančných prostriedkov, ktoré možno na tento účel použiť. Predtým za mesiac a pol do 
najbližšieho zasadnutia SR FNPŠ chce nájsť filozofiu toho, aby sme vedeli nájsť mieru spolufinancovania a vstupu 
štátu do nekomerčných podujatí, a preto tie intenzívne rokovania sú, aj budú počas tohto obdobia a myslí si, že by 
tú zhodu sme spoločne mohli nájsť. Naozaj vzhľadom aj na tú časovú tieseň to nebolo možné zabezpečiť. Pre 
predsedu SR FNPŠ p. Lukáš Piteka bolo účelom, aby všetci členovia SR FNPŠ dostali túto informáciu v akom 
stave sa nachádzame ohľadom podujatia ME U18 v atletike so SAZ, je tam záujem zo strany Fondu na podporu 
športu podporiť toto podujatie, ale tú mieru musíme nájsť takú, aby sme vedeli predvídať podujatia a vedeli naozaj 
aj zo strany štátu optimisticky spolufinancovať významné podujatia.   
 
O slovo sa prihlásil aj štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda a uviedol, že aj s predsedom SR FNPŠ 
sa spoločne bavili o dátume, kedy bola podaná žiadosť SAZ na MŠVVŠ SR a je to teda na stole od roku 2022 tak, 
trošku je pre neho zarážajúce, že až teraz sa začíname týmto zaoberať. Druhá vec je tá a chcel nadviazať na tie 
slová, že nikto sa tomuto systematicky nevenoval a neexistujú žiadne kritériá a aktuálne nová štruktúra sekcie 
športu, ktorá bude na MCRaŠ SR bude mať jeden odbor organizovania významných športových podujatí a podpory 
športovej infraštruktúry, kde sa tieto dáta budú zbierať a budú sa takisto nejak systematicky vyhodnocovať nejaké 
podmienky na organizáciu významných športových podujatí. Aktuálne to my musíme vyriešiť v rámci dobrej vôle, 
že MCRaŠ SR má takú vôľu tento projekt podporiť a samozrejme sa spoločne bavili aj o čerpaní a je tam nejakých 
500-tisíc EUR, a preto odporučil, aby sa prijala taká forma rozhodnutia že sa počká na nové MCRaŠ SR a suma 
príspevku pre Fond na podporu športu bude 50 mil. EUR, a tým pádom by na podporu významných športových 
podujatí malo byť približne 5 mil. EUR. Následne by sa to týmto spôsobom uzavrelo, avšak je to na SR FNPŠ tak, 
aby sme našli nejaký konsenzus, pretože aj športová infraštruktúra národného významu (ďalej len „ŠINV“) ako je 
Národný atletický štadión na Štiavničkách sa postavil na to, aby sa tam organizovali preteky. Druhou vecou je 
zaoberať sa týmito významnými podujatiami v rozumnej miere, lebo naozaj MCRaŠ SR má na stole ďalších 7 
podujatí na rok 2024, ktoré bude potrebné vyhodnotiť a nie je to koncepčná vec a nevie, ako sa na to budú druhí 
pozerať, že sa takto podsúvajú veci. Úlohou a snahou MCRaŠ SR bude nový odbor a jasné pravidlá, aby všetci 
vedeli. Nové MCRaŠ SR má tendenciu toto podujatie zasanovať a ďalších 7 podujatí, ktoré prišlo, keďže ide 
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o významné podujatia majstrovstiev Európy, síce s výraznejšie menšou podporou, ale naozaj musia na MCRaŠ 
SR prijať opatrenia, keďže aj v zmysle zákona o fonde Fond na podporu športu na základe odporúčania 
zabezpečuje podporu významného podujatia, čiže naozaj to budú nastavovať v takejto miere a rámci.  
 
Slovo si vzal člen SR FNPŠ p. Ján Pivovarník a uviedol, že spomínaných 5 mil. EUR sa na tento rok ráta, tak tu je 
požiadavka na 750-tisíc EUR pre futbal v roku 2024, 1,55 mil. EUR pre atletiku, pričom už 766-tisíc EUR schválila 
SR FNPŠ na SP Jasná 2024, čo doplnil predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek, a teda 500-tisíc EUR ostáva rámec 
možností. Ak sa však podpíše dodatok k zmluve o príspevku na rok 2024 na sumu 30 mil. EUR a dosiahne sa 
spomínaná avizovaná suma 50 mil. EUR, tak tam budú väčšie možnosti. Následne sa člen SR FNPŠ p. Ján 
Pivovarník opýtal, že v akej celkovej výške je spomínaných ďalších 7 žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory významnej súťaže. Na to reagoval štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda a uviedol, že viac 
ako 1 mil. EUR. Na uvedené zareagoval člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a opýtal sa, či schválený príspevok na 
podporu projektu významnej súťaže SP Jasná 2024 nešiel z minuloročného rozpočtu. Na uvedené odpovedal 
predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že nie, ale z tohtoročného rozpočtu.  
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek uviedol na dovysvetlenie, že nebyť návrhu MŠVVŠ SR, ktorý robil 
zatiaľ taký prvotný filter a Fondu na podporu športu navrhuje na podporu iba významné súťaže a menšie podujatia 
podporuje samo MŠVVŠ SR. Fond na podporu športu rozhoduje v zmysle §15b zákona o fonde o tých 
najvýznamnejších športových podujatiach, preto aj SP Jasná 2024 bola postúpená na Fond na podporu športu 
a toto podujatie to opodstatnenie má a charakter významného športového podujatia spĺňala.  
 
O slovo požiadal aj predseda DR FNPŠ p. Miloš Tomáš a položil doplňujúcu otázku k návrhu rozpočtu na rok 2024, 
kde v časti významné športové podujatia je naplánovaných 3,66 mil. EUR. Na uvedené zareagoval projektový 
manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a uviedol, 
že rozpočtu sa budú venovať v samostatnom bode programu, ktorý je naplánovaný neskôr, a kde je k návrhu 
rozpočtu na rok 2024 aj komentár.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a prítomných členov SR FNPŠ informoval, že o každom návrhu 
uznesenia budú členovia SR FNPŠ hlasovať samostatne. Po hlasovaní si dáme 5 minútovú prestávku a následne 
bude pracovná časť pokračovať už bez hostí, s výnimkou štátneho tajomníka pre šport MŠVVŠ SR p. Jána 
Krišandu, ktorý zostáva prítomný. Navrhnuté boli 3 uznesenia k tomuto bodu programu. 
 
Následne nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o prvom návrhu uznesenia v rámci bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/1/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o ukončenej významnej súťaži 
Svetového pohára v zjazdovom lyžovaní žien uskutočnenej v dňoch 20.-21.01.2024 v Jasnej. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne 
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V rámci tohto bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti o poskytnutie príspevku na projekt podpory významnej 
súťaže „Majstrovstvá Európy vo futbale pre hráčov do 21 rokov v roku 2025“ (SFZ Event, s.r.o.), bol 
prednesený potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade predsedu SR FNPŠ p. Lukáša Piteka, ktorý bol vylúčený 
z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ hlasujúcich 
o predmetnom bode uznesenia. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k bodu č. 2 návrhu uznesenia v rámci tohto bodu programu zo strany členov 
SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/1/2024 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu na základe návrhu Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu 

Slovenskej republiky zo dňa 23.01.2024 

a) schvaľuje poskytnutie príspevku na projekt podpory významnej súťaže Majstrovstvá Európy 

vo futbale pre hráčov do 21 rokov v roku 2025 v maximálnej výške 2.500.000,- EUR podľa § 15b 

zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle 

predloženej žiadosti a po posúdení súladu s pravidlami poskytnutia štátnej pomoci bude vydané 

rozhodnutie a 

b) poveruje kanceláriu Fondu na podporu športu prípravou návrhu zmluvy o príspevku na projekt 

podpory významnej súťaže po predložení všetkých potrebných podkladov. 

 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Pitek) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

 
Následne predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek uviedol, že nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky 
k bodu č. 3 návrhu uznesenia v rámci tohto bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ 
p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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Uznesenie č. 2/1/2024 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu na základe návrhu Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu 

Slovenskej republiky zo dňa 13.09.2023 berie na vedomie aktuálny stav žiadostí o poskytnutie podpory 

na projekt významnej súťaže Majstrovstvá Európy v atletike U18 podľa § 15b zákona č. 310/2019 Z. z. 

o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov. 

 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Po tomto bode programu predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval vzácnym hosťom za prezentácie a vyhlásil 
krátku prestávku a po jej skončení budú členovia SR FNPŠ ďalej pokračovať v rokovaní v zmysle schváleného 
programu zasadnutia.  
 
3. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a stručne informoval členov SR FNPŠ o kľúčových 
skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ dňa 14.12.2023. Zároveň uviedol, že v rámci 
tohto bodu programu ho prípadne doplní štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda. Od posledného 
zasadnutia SR FNPŠ, na ktorom bol schválený príspevok na projekt SP Jasná 2024 sa vyvíjala maximálna aktivita 
aj zo strany kancelárie FNPŠ, aby sa všetky premenné dostali do zmluvy o príspevku na toto podujatie. 
Po vymenovaní za predsedu SR FNPŠ dňa 15.01.2024 podpísal zmluvu o príspevku tak, aby mohol Fond 
na podporu športu poskytnúť schválený príspevok na projekt v zmysle zákona o fonde. Príspevok na projekt SP 
Jasná 2024 bol poskytnutý dňa 19.01.2024 a stav vyúčtovania poskytnutého príspevku mali členovia SR FNPŠ 
možnosť vidieť v rámci podkladov k bodu 2 programu zasadnutia. V rámci zmien v SR FNPŠ sa uskutočnili 2 
personálne zmeny. Z pozície člena SR FNPŠ bol odvolaný p. Ivan Greguška, ktorého za člena SR FNPŠ navrhol 
predseda vlády SR podľa § 5 ods. 2 písm. b) zákona o fonde a na jeho miesto bol vymenovaný nový člen SR FNPŠ 
p. Pavol Bečarik, zároveň primátor mesta Spišská Nová Ves. V danom období bol odvolaný z pozície predsedu DR 
FNPŠ p. Peter Dedík a na jeho miesto bol vymenovaný generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Miloš Tomáš. 
Od 15.01.2024 došlo aj k zmene na pozícii predsedu SR FNPŠ, ktorým sa stal člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek. 
Kľúčové boli rokovania na tej vnútornej platforme, kancelárie FNPŠ, kde absolvoval niekoľko stretnutí aj čo sa týka 
ŠINV aj v rámci organizácie významných podujatí, aby mohli pripraviť program 47. zasadnutia SR FNPŠ. Ďalej 
uviedol, že väčšinu informácií majú členovia SR FNPŠ rozdelené do jednotlivých bodov programu zasadnutia, 
v rámci ktorých sa budú jednotlivým problematikám Fondu na podporu športu venovať individuálne. Najkľúčovejšie 
body sa im podarilo zastabilizovať, čo sa týka rozpočtového rámca v rámci SFZ Eventu, s.r.o. ako dcérskej 
spoločnosti SFZ. Tým pádom vedelo pripraviť kvalifikovaný odhad návrhu rozpočtu na projekt, a tým pádom bolo 
lepšie možné pripraviť aj mieru podpory tohto projektu. Medzi riadnymi zasadnutiami SR FNPŠ absolvovali 
stretnutie so zástupcami SAZ, ako už členov SR FNPŠ informoval. Ten proces bude prebiehať v mesiaci február 
2024 a do konca týždňa si stanovia zoznam úloh zo strany Fondu na podporu športu a žiadateľa, aby sa vedeli 
dostať k tej finálnej sume 14.03.2024 a rozhodnúť o tom na SR FNPŠ. Za pozitívne vníma, že pod jeho záštitou sa 
uskutoční prvé výjazdové zasadnutie SR FNPŠ dňa 14.03.2024 v Partizánskom, kde pôsobí člen SR FNPŠ 
p. Jozef Božik a touto cestou mu poďakoval za pozvanie, pričom deň pred zasadnutím SR FNPŠ sa uskutoční 
neformálne stretnutie členov SR FNPŠ s obhliadkou športovísk v Partizánskom a okolí. Na najbližšej SR FNPŠ 
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budú členovia SR FNPŠ diskutovať o navýšení alokácie finančných prostriedkov v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2023/001 (ďalej len „výzva č. 2023/001“) tým, že zákonný rámec hovorí o použití 85% 
finančných prostriedkov na podporu športovej infraštruktúry, tak práve alokácia 17 mil. EUR na výzvu č. 2023/001 
je práve tá spomínaná horná hranica. Ak sa podpíše spomínaná dotačná zmluva pre Fond na podporu športu, tak 
sa budú následne rozprávať o schvaľovaní navýšenia alokácie v rámci výzvy č. 2023/001. Následne predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek predniesol svoj skromný odhad nakoľko sa budú podávať žiadosti o príspevok na projekt 
od 01.02.2024 – 29.02.2024, že podaných by mohlo byť okolo 230 žiadostí. Minulý rok bolo podaných 198 žiadostí 
v celkovej výške 69,7 mil. EUR, čiže skoro 70 mil. EUR, a teda ani pri minuloročnej výzve Fond na podporu športu 
nedokázal uspokojiť žiadosti na úrovni zhruba 35 % z celkového počtu. Z uvedeného dôvodu toto bude predmetom 
diskusie a zároveň by SR FNPŠ mala schvaľovať príspevok na projekt podpory významnej súťaže „Majstrovstvá 
Európy v atletike U18“ (SAZ), ak teda príde do toho času ku konsenzu, aby dokázala SR FNPŠ prijať informované 
rozhodnutia priamo na zasadnutí SR FNPŠ. Na záver uviedol, že ho prípadne doplní štátny tajomník pre šport 
MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda, čo sa týka vzniku nového ministerstva MCRaŠ SR a jeho fungovania od 01.02.2024 
potom, čo prešiel schválením NR SR po vetovaní prezidentkou SR p. Zuzanou Čaputovou opätovne kompetenčný 
zákon, tak vzniklo toto nové ministerstvo. Má aj mediálnu informáciu, že p. Dušan Keketi ml. bol vymenovaný za 
nového ministra MCRaŠ SR, čiže nás ako športovú obec to mimoriadne teší, že to zastúpenie v rámci vlády SR 
tam bude už priamo na každom zasadnutí vlády SR pravidelne.  
 
Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda uviedol, že dňa 01.02.2024 vzniklo spomínané MCRS SR, 
ale reálne začne fungovať vzhľadom na technické okolnosti od 05.02.2024. Zatiaľ nemohlo dôjsť k verejnému 
obstarávaniu nových priestorov sídla MCRaŠ SR, pokiaľ oficiálne MCRaŠ SR nevznikne, a až aktuálne môžu začať 
so súťažou, pričom predpoklad ukončenia konania 01.04.2024, avšak nevie, či sa im to podarí stihnúť, nakoľko sú 
tam stanovené určité lehoty. Aktuálne bude sekcia športu sedieť na pôvodnej adrese Stromová 9 v Bratislave, 
avšak museli dohľadať majiteľa priestorov, kde sekcia športu sídlila a zabezpečiť si to po vlastnej osi, nakoľko 
MŠVVŠ SR už nemalo snahu na tom, aby sekcia športu sedela ďalej v týchto priestoroch. Na dobu 2 mesiace majú 
uzatvorenú zmluvu o nájme priestorov s vlastníkom priestorov, a teda z pohľadu sekcie športu sa nič nemení. Mení 
sa skôr to, že od 05.06.2024 vzniknú nové odbory a oddelenia a jedným z prioritných oddelení je vlastne oddelenie 
organizácie vrcholových športových podujatí a infraštruktúry, pretože naozaj sa zo dňa na deň hromadia žiadosti 
na podporu významných podujatí ako majstrovstvá Európy alebo majstrovstvá sveta a nevie, ako to fungovalo, ale 
je to niečo nepredstaviteľné. Zatiaľ ide o žiadosti vo výške 1,1 mil. EUR, z ktorými nikto nepočítal. Na stole mal 
žiadosť Stolnotenisového zväzu a boli už jednať na MŠVVŠ SR a všetky podklady predložili s tým, že by chceli 
uskutočniť majstrovstvá Európy juniorov v roku 2026. Rovnako prijali prezidenta Slovenského zväzu zápasenia, 
kde rovnako predrokovali a prísľub nejaký bol rovnako aj rozpočet, ale vedia, že podujatie majstrovstvá sveta 
v zápasení sa uskutočnia v roku 2026, čiže vedia tieto akcie predvídať a o toto im pôjde na oddelení, aby tieto veci 
mali na starosti. Zároveň opätovne uviedol, že Fondu na podporu športu by mal mať navýšený rozpočet 
na spomínaných 50 mil. EUR, ďalších 30 mil. EUR by malo byť alokovaných na novovznikajúci Fond na podporu 
cestovného ruchu, ale pôjde o dosť dlhú cestu, pretože to nebude možné predložiť na skrátené legislatívne konanie, 
nakoľko by to mohlo ísť na Ústavný súd SR, nakoľko nie je dôvod to predkladať v skrátenom legislatívnom konaní, 
takže si myslí, že to časovo vyjde niekedy septembri-októbri 2024, avšak reálne ešte nemajú predstavu, ako by sa 
spustili výzvy na čerpanie spomínaných finančných prostriedkov vo výške 30 mil. EUR, čiže to je ešte v procese. 
Suma vo výške 20 mil. EUR z celkovej rezervy 100 mil. EUR, ktorá je určené pre nové MCRaŠ SR, bude 
vyčlenených na ŠINV, ktoré bude priamo MCRaŠ SR zadávať, kde pôjdu tieto finančné prostriedky a približne 20 % 
(cca 12 mil. EUR) pôjde na príspevky uznanému športu národným športovým zväzom, ale aj Paralympijskému 
výboru (ďalej len „SPV“) a Slovenskému olympijskému a športovému výboru (ďalej len „SOŠV“), pričom 7,5 % musí 
ísť na sekciu športu. Zámerom MCRaŠ SR je nehodiť všetky tieto finančné prostriedky do vzorca na výpočet 
príspevku uznanému športu a zamýšľajú sa nájsť rámec, aby sa tieto finančné prostriedky účelovo, keďže idú 
Olympijské hry atď., použili na podporu olympijských športov a olympijskej kvalifikácie. V stredu majú spoločne 
s generálnym riaditeľom sekcie športu MŠVVŠ SR a predsedom DR FNPŠ p. Milošom Tomášom pracovné 
rokovanie na Ministerstve financií Slovenskej republiky (ďalej len „ministerstvo financií“) a potom budú mať bližšie 
informácie o možnostiach. Dôvodom uvedeného bolo, aby nedochádzalo k mylnej interpretácii, že spomínaných 
20 % finančných prostriedkov (cca 12 mil. EUR) nepôjde iba výlučne na príspevok uznanému športu, nakoľko to 
bolo mylne odkomunikované. Tieto finančné prostriedky pôjdu na športovú činnosť, ale nie len na príspevok 
uznanému športu, avšak v zmysle zákona o športe.  
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/1/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

4. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo právničke kancelárie FNPŠ p. Kataríne 
Hložkovej, aby vykonala kontrolu uznesení.  
 

Kontrole plnenia uznesení podliehali všetky uznesenia prijaté na zasadnutiach správnej rady, a tak ako to bolo aj 
na poslednom zasadnutí SR FNPŠ stále trvá úloha v zmysle uznesenia č. 12/4/2022 SR FNPŠ v bode 2 zo dňa 
08.06.2023. Hlavným dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu je nesplnenie nasledovných uznesení 
správnej rady:  
 

Číslo uznesenia Zodpovedný Pôvodný termín 

splnenia uznesenia 

Nový termín splnenia 

uznesenia 

Uznesenie č. 12/4/2023 SR 
FNPŠ zo dňa 08.06.2023 
v bode 2 

L. Pitek T: neurčený T: stále trvá 

 
O nesplnení termínu uznesenia č. 12/4/2023 SR FNPŠ zo dňa 08.06.2023 v bode 2, kde bol zaviazaný vtedajší 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, aby dal vypracovať spolu s právnym oddelením kancelárie FNPŠ právnu 
analýzu ohľadom možného porušenia ustanovenia § 10a zákona o fonde s prihliadnutím na prijaté uznesenie 
č. 14/2/2023 SR FNPŠ zo dňa 09.03.2023, boli členovia SR FNPŠ informovaní na zasadnutí SR FNPŠ dňa 
09.11.2023 s tým, že sa predmetná úloha pravdepodobne posunie dopredu v súvislosti s avizovaným novým 
návrhom na zmenu a doplnenie zákona o fonde a dôvetkom, že do konca kalendárneho roka sa Fond na podporu 
športu musí venovať prioritnejším úlohám, a to najmä projektom ŠINV a použitiu účelovo určených finančných 
prostriedkov poskytnutých Fondu na podporu športu v zmysle uznesenia vlády Slovenskej republiky. O uvedenej 
úlohe boli členovia SR FNPŠ informovaní aj na 46. zasadnutí SR FNPŠ uskutočnenej dňa 14.12.2023, pričom 
úloha stále trvá, pričom doplnila, že tejto úlohe nebol stanovený termín na vykonanie, a preto nie je evidovaná ako 
nesplnená, ale v trvaní.  
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Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení SR FNPŠ boli splnené. 
 
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a v krátkosti priblížil informáciu k predmetnému uzneseniu, kde 
v tom čase sa členovia SR FNPŠ zaoberali otázkou výberového konania na riaditeľa podľa §10a zákona o fonde, 
ktoré bolo ukončené procesom schválenia v tom čase projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ a 
dočasne povereného riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša, ako kandidáta na riaditeľa Fondu 
na podporu športu na zasadnutí SR FNPŠ vo februári 2023. Po odporúčaní DR FNPŠ zrušiť toto výberové konanie 
tak bol proces o zrušení tohto výberového konania schválený SR FNPŠ. Následne po diskusiách na úrovni SR 
FNPŠ nastala právna neistota v tejto veci, a preto sa mala vypracovať právna analýza o tom, či došlo k platnému 
zrušeniu výberového konania na riaditeľa Fondu na podporu športu. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek uviedol, 
že odo dňa jeho vymenovania do funkcie predsedu SR FNPŠ aktuálne na túto tému aktívne komunikujú na úrovni 
MŠVVŠ SR s tým riešením, ako sa s touto vecou vysporiadať a pevne verí, že to príde v dohľadnom čase. Zatiaľ 
projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš funguje ako aj dočasne poverený riadením 
kancelárie FNPŠ, čo bolo schválené na zasadnutí SR FNPŠ, čiže z hľadiska funkčnosti kancelárie FNPŠ sa nič 
nemení. Na záver ešte doplnil, že z posledného zasadnutia SR FNPŠ vyplynula ešte jedna úloha, a to vypracovanie 
metodiky na podporu významných súťaží. Na uvedené krátko reagovala právnička kancelárie FNPŠ p. Katarína 
Hložková a uviedla, že uvedenú úlohu kancelária FNPŠ eviduje, avšak termín bol stanovený do apríla 2024. 
Následne predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek ďalej pokračoval a uviedol, že obdobne ako spomínal štátny tajomník 
pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda, preto aktívne komunikujú aj na pôde MŠVVŠ SR o pláne úloh na tento rok 
2024. Budú spoločne hľadať mechanizmus toho aj v kontexte významnej súťaže „Majstrovstvá Európy v atletike 
U18“ (SAZ), aby sme spoločne našli metodiku podpory významných súťaží spolu s MŠVVŠ SR, aby sme zároveň 
naplnili dikciu § 15b zákona o fonde a do budúcna budeme diskutovať o tom, či z hľadiska aplikačnej praxe nebude 
výhodnejšie nejakým spôsobom novelizovať práve toto ustanovenie, keďže Fond na podporu športu je pri 
rozhodovaní o podpore závislý od návrhu MŠVVŠ SR. Zároveň na základe tohto bude Fond na podporu športu 
pripravovať metodiku podpory komerčných a nekomerčných významných športových podujatí a nastavenia miery, 
aby bol do budúcna stanovený predpokladaný finančný rámec, aby vedeli žiadatelia predvídať, do akého procesu 
vstupujú. 
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Jozef Božik a uviedol, že keď odchádzal prezident SAZ, tak bol smutný z dikcie 
toho uznesenia, keďže bolo naformulované, že SR FNPŠ berie na vedomie. Nebola tam žiadna anticipácia alebo 
predikcia toho, že pokiaľ budú zdroje, tak SR FNPŠ pomôže, a to aj na základe toho ako uviedol štátny tajomník 
pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda, že SR FNPŠ sa tomu venuje v roku 2024 a podujatie je o pár mesiacov, 
čiže vzhľadom na proaktívne konanie SAZ sa mal Fond na podporu športu tomuto venovať ešte v júni 2023. 
Z uvedeného dôvodu sa prihovoril a pre pokoj v duši, nakoľko aj autoremedúra je proces, ktorý sa môže vykonať 
priamo na hlasovaní a aj z jeho účasti na tomto zasadnutí SR FNPŠ by bol rád, ak by sa podarilo prekonvertovať 
dikciu uznesenia v tej interpretácii tak, že berie na vedomie a SR FNPŠ sa bude snažiť v prípade, že bude mať 
zdroje pomôcť a financovať uvedený projekt významnej súťaže, aby to bolo v dikcii a transkripcii, ktorá pôjde von. 
Zástupcovia SAZ rokovali s predsedom SR FNPŠ a ďalšími zástupcami Fondu na podporu športu a odchádzal 
smutný, ak má takéto podujatie zorganizovať a ide o nekomerčné podujatie. Keď sa organizuje futbal alebo hokej 
tak to je masový šport, ak to ide v televízií, v tomto prípade to tak až nie je. Na základe uvedeného sa prihovoril za 
autoremedúru predloženého návrhu uznesenia a následne by sa mohol predseda SR FNPŠ spojiť s prezidentom 
SAZ p. Petrom Korčokom a informoval o spoločnom zámere a probabilite, že pokiaľ budú zdroje tak, že Fond na 
podporu športu pomôže. Už len náznak, tá diplomacia a verbalizácia a textácia urobí veľa. Na uvedené zareagoval 
predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a navrhol, aby v rámci bodu programu s názvom Rôzne vykreovali návrh 
uznesenia, že je v záujme Fondu na podporu športu podporiť toto podujatie a budú na základe výsledkov rokovaní 
v priebehu mesiaca február 2024 prijať rozhodnutie. Tento záujem deklarovali aj na bilaterálnych stretnutiach so 
zástupcami SAZ a samozrejme zatiaľ nie je možné navýšiť rozpočet Fondu na podporu športu, pokiaľ nemá Fond 
na podporu športu uzatvorenú dotačnú zmluvu, čiže sme závislí od týchto procesov. V rámci týchto diskusií nepadlo 
žiadne nie, ale podporiť to v rozumnej miere. Na záver požiadal právničku kancelárie FNPŠ p. Katarínu Hložkovú, 
aby v znení uvedeného pripravila návrh uznesenia do bodu Rôzne.  
 
Slovo si vzal aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že sa nezapájal do diskusie, keď prezident 
SAZ p. Peter Korčok prezentoval projekt významnej súťaže „Majstrovstvá Európy v atletike U18“, ale v tomto 
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prípade sú tu 2 momenty, ktoré boli spomenuté. Jedným momentom je zákonný limit to znamená, keď Fond na 
podporu športu nemá navýšený rozpočet tak narážame na fakt, že na tento účel je voľných už len 500-tisíc EUR 
a bude potrebné počkať ako sa vyvinie situácia s novým MCRaŠ SR. Druhý moment, kde nie je úplná zhoda, že 
z tých skúseností, ktoré máme, že SAZ požaduje relatívne veľký príspevok oproti tým podujatiam, ktoré majú 
členovia SR FNPŠ navnímané a nie je tam zhoda, že pokiaľ chceme maximalizovať príspevok bude potrebné 
hľadať dohody resp. riešenia a v tom vníma ten problém. Členovia SR FNPŠ si myslia, že v prípade, ak by šlo 
o žiadosť o príspevok na projekt do 500-tisíc EUR, tak by dokázali prijať rozhodnutie, možno je tam nejaká zhoda 
na rozpočet a výšku príspevku, ale požadovaná výška príspevku vo výške 1,5 mil. EUR je momentálne ten problém, 
ktorý musia členovia SR FNPŠ do najbližšieho zasadnutia SR FNPŠ vyriešiť. Úplne rozumie skutočnosti, že SAZ 
má momentálne ťažký čas, keďže majú nastavené verejné obstarávania a nastavený tím ľudí, ktorí tam na tom robí 
a sám aktuálne nevie povedať kam sa dopracujeme do toho mesiaca a aké stanovisko SR FNPŠ k tomu zaujme. 
Bol by najradšej, keďže sám pôsobí v športovom prostredí, aby predmetné podujatie členovia SR FNPŠ podporili, 
len bude potrebné hľadať nejaké riešenie.  
 
Slovo si vzal člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a uviedol, že pre SAZ prijaté rozhodnutia môžu pôsobiť zvláštne, ak sa 
aktuálne podporil projekt významnej súťaže „Majstrovstvá Európy vo futbale pre hráčov do 21 rokov“, ktorý sa 
uskutoční až v roku 2025 a v prípade projektu významnej súťaže „Majstrovstvá Európy v atletike U18“ SAZ v roku 
2024 vzala SR FNPŠ projekt iba na vedomie. Z tohto dôvodu navrhol, aby SR FNPŠ prediskutovala podporu tohto 
projektu.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/1/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
5. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU 
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek otvoril predmetný bod programu a odovzdal slovo projektovému manažérovi 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi ako 
spracovateľovi materiálu, ktorý predniesol členom SR FNPŠ informáciu o stave vývoja projektov ŠINV vrátane 
pripravených základných prehľadov. Ako prvý prehľad prezentoval prehľad čerpania kapitálových výdavkov.  
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Uviedol, že ako na poslednom zasadnutí SR FNPŠ informoval, Fond na podporu športu mal uznesením vlády SR 
ešte v roku 2019 pridelený objem kapitálových prostriedkov, ktoré sa mohli čerpať na ŠINV a časť z nich sa darilo 
čerpať, resp. nedarilo a kvôli tomu vznikali nejaké nezhody na zasadnutiach SR FNPŠ, až to dospelo do stavu, kde 
sme nevedeli vyčerpať pridelený objem na ŠINV a v roku 2023 sa na základe uznesenia vlády SR čiastočne 
podarilo čerpať prostriedky aj na všeobecnú infraštruktúru (tzn. v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry č. 2020/001, 2021/004 a 2022/002). Ďalej zhodnotil, že na konci roku 2022 exspirovali 2 
mil. EUR, na konci roku 2023 kumulatívne 27,7 mil. EUR, to sa snažili tie prostriedky vyčerpať aj vďaka tomu, že 
sme čerpali časť prostriedkov na všeobecnú infraštruktúru v najväčšom rozsahu ako sa to dalo a všetko to 
prebiehalo na konci roku 2023, kde sme preklasifikovali prostriedky z bežných na kapitálové a podarilo sa spolu 
vyčerpať 9,6 mil. EUR. Následne projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením 
kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš konštatoval, že na ŠINV sa v roku 2023 podarilo vyčerpať 17 mil. EUR. Na 
predchádzajúcom zasadnutí SR FNPŠ informoval, že hrozí, že pri objeme prostriedkov do 3 mil. EUR môže hroziť, 
že prepadnú a budeme ich musieť vrátiť do štátneho rozpočtu, kvôli riziku veľkých projektov, ktoré nemuseli stihnúť 
taký objem vyčerpať, nakoniec sa to naopak podarilo predbežne prečerpať o 1 mil. EUR a aj keby sa pri vyúčtovaní 
zistili nejaké nedostatky, že niečo nemôžeme vyúčtovať štátu v plnom rozsahu, vyzerá to v konečnom dôsledku, 
že sa nám podarilo vyčerpať všetky kapitálové prostriedky, ktoré exspirovali v minulom roku a nemusíme nič vracať. 
Zhodnotil, že to bola jedna z úloh, ktorá bola pre nás dôležitá. V krátkosti sa ešte pristavil pri jednotlivých projektoch 
ŠINV, všetky sú v procese, niektoré už boli minulý rok ukončené a do 31.01.2024 by nám mali predložiť buď 
vyúčtovanie celkové alebo priebežné, aby sme to vedeli vyúčtovať štátu. Niektorí prijímatelia už vyúčtovanie 
predložili, iní to majú ešte otvorené. Do programu ŠINV bolo schválených 12 projektov a ich tabuľkový prehľad je 
súčasťou podkladov k zasadnutiu SR FNPŠ. V materiáli uvádza stručný prehľad o stave jednotlivých projektov aj 
plánoch ďalšieho postupu: 

 

1. Prestavba MKP na Národné olympijské centrum (TEHO Košice) – príspevok 8.340.148,06 €  

Projekt je v priebehu realizácie. Do 31.12.2023 bolo z prostriedkov fondu preinvestovaných 3.143.000,- € a 
priebežné vyúčtovanie bolo doručené. V roku 2024 zostáva z prostriedkov fondu preinvestovať 5.197.148,06 €.  

2. Športové centrum UNIZA (Žilinská univerzita) – príspevok 4.999.999,- € 

Kategória Prijímateľ Projekt Uhradené 2022

Plánuje sa 

vyčerpať a 

vyúčtovať 2023

Plánuje sa 

uhradiť 2024
CELKOM 22-24

ŠINV SZB Koliesková dráha 99 135,67 € 0,00 € 0,00 € 99 135,67 €

INFRA 2/ŠINV Trenčín ZŠ P. Demitru 911 029,44 € 227 757,36 € 0,00 € 1 138 786,80 €

INFRA 2/ŠINV Košice Angels aréna 1 000 000,00 € 250 000,00 € 0,00 € 1 250 000,00 €

ŠINV UNIZA Športová hala 0,00 € 4 978 186,24 € 21 812,76 € 4 999 999,00 €

ŠINV FTA Prešov Futbal Tatran aréna 0,00 € 3 031 634,22 € 1 796 602,74 € 4 828 236,96 €

ŠINV TEHO Košice NOC KE 0,00 € 3 143 000,00 € 5 197 148,06 € 8 340 148,06 €

ŠINV EUBA Športová hala 0,00 € 970 000,00 € 0,00 € 970 000,00 €

ŠINV NTC NTC BA 0,00 € 807 650,40 € 0,00 € 807 650,40 €

ŠINV SZB Kontajnery 0,00 € 615 442,44 € 0,00 € 615 442,44 €

ŠINV HLSR-BA Plaváreň Pasienky 0,00 € 824 166,54 € 156 848,64 € 981 015,18 €

ŠINV HLSR-BA ZŠ O. Nepelu 0,00 € 282 555,37 € 700 794,63 € 983 350,00 €

INFRA 1/ŠINV Lučenec Krytá plaváreň 0,00 € 1 500 000,00 € 0,00 € 1 500 000,00 €

INFRA 1/ŠINV X-Bionic Telocvičňa 0,00 € 131 600,00 € 0,00 € 131 600,00 €

INFRA 3/ŠINV Piešťany (80%) Zimný štadión 0,00 € 382 258,38 € 95 564,59 € 477 822,97 €

ŠINV Košická aréna Steel aréna KE 0,00 € 0,00 € 5 000 000,00 € 5 000 000,00 €

ŠINV DAC DS DSZ aréna 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 €

SPOLU 2 010 165,11 € 17 144 250,95 € 12 968 771,42 € 32 123 187,48 €

Kategória Prijímateľ Projekt Uhradené 2022

Plánuje sa 

vyčerpať a 

vyúčtovať 2023

Plánuje sa 

uhradiť 2024
CELKOM 22-24

INFRA 1 4 456 532,28 €

INFRA 2 2 427 821,76 €

INFRA 3 2 723 597,44 €

0,00 € 9 607 951,48 € 0,00 € 0,00 €

SPOLU VYÚČTOVANÉ 2 010 165,11 € 28 762 367,54 € 41 731 138,96 €

potrebné vyúčtovať 2 000 000,00 € 27 700 000,00 € 34 700 000,00 €

1 062 367,54 €

rezerva

PLÁN ČERPANIA KAPITÁLOVÝCH VÝDAVKOV ZA OBDOBIE ROKOV 2022 - 2024
PROJEKTY ŠINV

PROJEKTY INFRA (do výšky max. 10 000 000,00 €)
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Projekt je v priebehu realizácie. Do 31.12.2023 bolo z prostriedkov fondu preinvestovaných 4.978.186,24 € a 
priebežné vyúčtovanie bolo doručené. V roku 2024 zostáva z prostriedkov fondu preinvestovať 21.812,76 €.  

3. Výstavba štadióna Futbal Tatran Aréna v Prešove (Futbal Tatran Aréna, s.r.o.) – príspevok 4.828.236,96 
€  

Projekt je v priebehu realizácie. Do 31.12.2023 bolo z prostriedkov fondu preinvestovaných 3.031.634,22 € a 
priebežné vyúčtovanie očakávame. V roku 2024 zostáva z prostriedkov fondu preinvestovať 1.796.602,74 €.  

4. Obnova kritickej infraštruktúry Zimného štadióna Ondreja Nepelu (Hlavné mesto Bratislava) – príspevok 
983.350,- €  

Projekt je v priebehu realizácie. Do 31.12.2023 bolo z prostriedkov fondu preinvestovaných 282.555,37 € a 
priebežné vyúčtovanie očakávame. V roku 2024 zostáva z prostriedkov fondu preinvestovať 700.794,63 €.  

5. Modernizácia plavárne Pasienky (Hlavné mesto Bratislava) – príspevok 981.015,18 €  

Projekt je v priebehu realizácie. Do 31.12.2023 bolo z prostriedkov fondu preinvestovaných 824.166,54 € a 
priebežné vyúčtovanie očakávame. V roku 2024 zostáva z prostriedkov fondu preinvestovať 156.848,64 €.  

6. Výstavby viacúčelovej športovej haly – univerzitné športové centrum pri EUBA (Ekonomická univerzita) 
– príspevok 970.000,- €  

Projekt bol zrealizovaný v roku 2023, vyúčtovanie ešte nebolo doručené.  

7. Rekonštrukcia NTC po 20. rokoch (Národné tenisové centrum, a.s.) – príspevok 807.650,40 €  

Projekt bol zrealizovaný v roku 2023, vyúčtovanie ešte nebolo doručené.  

8. Modernizácia NBC Osrblie (Slovenský zväz biatlonu) – príspevok 615.442,44 €  

Projekt bol zrealizovaný v roku 2023, vyúčtovanie ešte bolo doručené a bude v najbližšom čase skontrolované.  

9. Obnova a modernizácia Steel arény so zameraním na optimalizáciu prevádzky z hľadiska spotreby 
energie a médií (Košická aréna) – príspevok 5.000.000,- €  

Na projekte budeme aktívne pracovať od januára. Prvým krokom bude príprava žiadosti na posúdenie projektu z 
hľadiska štátnej pomoci.  

10. Výstavba multifunkčnej športovej haly (ARÉNA DSZ a.s.) – príspevok 5.000.000,- €  

Na projekte momentálne nepracujeme. Projekt nemá vyjasnené zdroje financovania a preto nemôže byť 
posudzovaný z hľadiska štátnej pomoci.  

 

Pri projektoch č. 11 a 12 projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ p. Radoslav Jenčuš zhodnotil, že ešte len ich rozbiehame v rámci ŠINV a aktuálne sa zbierajú podklady 
k príprave posúdenia z hľadiska štátnej pomoci. Jedná sa o nasledovné projekty: 

11. Rekonštrukcia hracej plochy AS Trenčín (AS Trenčín) – príspevok 1.000.000,- € 

Prebieha zber podkladov k príprave posúdenia z hľadiska štátnej pomoci.  

12. Rekonštrukcia hracej plochy MŠK Žilina (MŠK Žilina) – príspevok 999.999,- €  

Prebieha zber podkladov k príprave posúdenia z hľadiska štátnej pomoci. 

 

Ako ďalšiu dôležitú informáciu spomenul projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený 
riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, že sa s predsedom SR FNPŠ p. Lukášom Pitekom dohodli, 
vzhľadom k tomu, že je pravdepodobné navýšenie finančných prostriedkov do Fondu na podporu športu, časť je 
alokovaná do všeobecnej výzvy č. 2023/001, druhú časť je možné použiť aj v ŠINV, že pripraví rekapituláciu toho, 
čo sa v rámci ŠINV už podarilo, aké žiadosti sú, aké návrhy boli doručené. V roku 2022 boli ako ŠINV podporené: 
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Projekty mesta Trenčín a Košice boli v rámci všeobecnej infraštruktúrnej výzvy č. 2021/004, ale boli 
preklasifikované na ŠINV. Slovenskému zväzu biatlonu bola dofinancovaná výstavba kolieskovej dráhy, kde im 
chýbala posledná neuhradená faktúra a Košická futbalová aréna dostala z prostriedkov alokovaných pre Fond na 
podporu športu 4,5 mil. EUR uznesením vlády SR tak, že Fondu na podporu športu sa to stiahlo z alokácie a dostali 
to priamo oni. Následne projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ p. Radoslav Jenčuš prešiel v prezentovaní k roku 2023, kedy sa konečne podľa jeho slov podarilo ako tak 
rozbehnúť ten proces: 
 

 
 
Aby informoval aj nových členov SR FNPŠ, finančné prostriedky sme mali od roku 2019 a prvé sme posielali 
žiadateľom v septembri 2023, uviedol, že na vtedajšej SR FNPŠ sa viedol taký boj, aby to nejak presadili. Nakoniec 
sa prostriedky podarilo vyčerpať. K uvedenému prehľadu doplnil informáciu, že do Národného biatlonového centra 
Osrblie sa robili bunky, ktoré teraz slúžili na Majstrovstvách Európy v biatlone, ktoré predvčerom skončili. 
Pri Mestskej krytej plavárni Košice doplnil, že sa z neho má stať bazén s olympijskými parametrami. A následne 
prešiel k aktuálnemu roku 2024:  
 

 
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš ďalej doplnil, že na predchádzajúcom zasadnutí SR FNPŠ dňa 14.12.2023 bolo schválené poskytnutie 
príspevku na rekonštrukcie hracej plochy v Žiline a Trenčíne kvôli Majstrovstvám Európy vo futbale U21 v roku 
2025. Košická aréna má schválený príspevok, ale tam sa stále čaká na medzi-sezónu, aby sa projekt zrealizoval, 
vzhľadom k tomu, že sa jedná o výmenu technológie chladenia a ďalšie práce, ktoré súvisia s efektivitou haly. 
Schválená do programu ŠINV je aj výstavba multifunkčnej športovej haly v Dunajskej Strede, ťažko však očakávať, 
či sa spustí, pretože nemajú dofinancovaný zvyšok okrem nášho žiadaného príspevku a kým to oni nevedia, my 
nevieme postupovať v žiadnom ďalšom procese. 
 
A následne prešiel projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš k tzv. zásobníku projektov, pri ktorom prítomným zrekapituloval, ako to historicky vzniklo. Keď 
sa tlačilo, aby sa míňali tie prostriedky na ŠINV, tak vznikol  dotazník, kde bolo možné prihlásiť projekty uchádzajúce 
sa o podporu ako infraštruktúra národného významu, potom bolo stretnutie v Trnave, kde MŠVVŠ SR v spolupráci 

Zozna

m 

Trnava

Názov organizácie Názov športoviska
Typ 

investície
Príspevok FNPŠ

Hodnota 

projektu

2022 Slovenský zväz biatlonu Koliesková dráha Výstavba 99 135,67 € 987 066,36 €

2022 ÁNO Mesto Trenčín
Modernizácia Zimného štadióna Pavla 

Demitru v Trenčíne
Modernizácia 1 138 786,80 € 2 278 786,80 €

2022 Mesto Košice
Športová hala Angels aréna – rekonštrukcia 

a modernizácia
Modernizácia 1 250 000,00 € 2 637 600,00 €

2022 ÁNO Košická futbalová aréna Dobudovanie KFA na úroveň UEFA 4 Výstavba 4 500 000,00 € 6 000 000,00 €

6 987 922,47 € 11 903 453,16 €

2023 Slovenský zväz biatlonu Národné biatlonové centrum Osrblie Modernizácia 615 442,44 € 623 442,44 €

2023 ÁNO Národné tenisové centrum, a.s. Národné tenisové centrum Modernizácia 807 650,40 € 1 009 563,00 €

2023
Ekonomická Univerzita 

Bratislava

Viacúčelová hala - Univerzitné športové 

centrum
Výstavba 970 000,00 € 4 591 223,05 €

2023 Mesto Bratislava Plaváreň Pasienky Modernizácia 981 015,18 € 1 438 230,97 €

2023 ÁNO Mesto Bratislava ZŠ O. Nepelu Modernizácia 983 350,00 € 1 322 668,57 €

2023 Tatran Prešov Futbalový štadión Tatran Prešov Výstavba 4 828 236,96 € 21 210 210,00 €

2023 Žilinská univerzita v Žiline Športové centrum UNIZA Výstavba 4 999 999,00 € 7 628 075,23 €

2023 ÁNO TEHO Košice Mestská krytá plaváreň Košice Modernizácia 8 340 148,06 € 16 680 296,13 €

22 525 842,04 € 54 503 709,39 €

29 513 764,51 € 66 407 162,55 €

2024 MŠK Žilina, a.s. Rekonštrukcia hracej plochy MŠK Žilina Modernizácia 999 999,00 € 999 999,00 €

2024 AS Trenčín, a.s. Rekonštrukcia hracej plochy AS Trenčín Modernizácia 1 000 000,00 € 1 000 000,00 €

2024 ÁNO Košická aréna o.z. Steel aréna Modernizácia 5 000 000,00 € 5 730 677,00 €

2024 ARÉNA DSZ, a.s. Multifunkčná športová hala Výstavba 5 000 000,00 € 20 000 000,00 €

11 999 999,00 € 27 730 676,00 €

41 513 763,51 € 94 137 838,55 €
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s splnomocnencom vlády pre šport a SOŠV vytvorilo zoznam športovísk, ktoré považujú za strategicky dôležité . 
V uvedených prehľadoch, ktoré prezentoval je preto v rámci stĺpca „zoznam Trnava“ pri takých projektoch uvedené 
„Áno“ a druhá cesta je, že prichádzajú rôzne žiadosti o podporu  v rámci podpory športovej infraštruktúry národného 
významu a uvedená tabuľka je prehlaď, čo všetko je potenciálne na stole. 
  

 
 
 

 
 
Následne prezentoval prehľad projektov, ktoré tvoria potenciálny zásobník projektov pre podporu ako infraštruktúru, 
alebo program národného významu. Zelene označené sú najpripravenejšie projekty. Ako projektový manažér pre 
ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš podotkol, uvedené 
sumy sú predstava žiadateľov a následne stručne prešiel predložený zoznam. Oranžovo označené sú menej 
pripravené. Červeno označené projekty značia skoro žiadnu pripravenosť  a čierna znamená, že nemáme žiadnu 
spätnú väzbu, zrejme sa nikam nehýbu. Pri Slovenskej gymnastickej federácii v rámci prehľadu podotkol, že sa 
nakoniec dohodli s univerzitou Mateja Bela, že to centrum radšej postavia v Banskej Bystrici, tak zrejme možno 
uvažovať o vyradení projektu z čiernej kategórie pre nerelevantnosť a zrejmú potenciálnu duplicitu. Členom SR 
FNPŠ budú sprístupnené zložky k týmto projektom, ku čomu je aký hlboký materiál, nateraz hlavne chceli všetkých 
informovať. Záverom prezentácie projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením 
kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš dôvetil, že nepredkladá žiaden projekt na schválenie, pretože aktuálne 
pracujú na vyúčtovaniach.  

Pripra-

venos

ť

Zozna

m 

Trnava

Názov organizácie Názov športoviska
Typ 

investície

Odhad 

príspevok FNPŠ

Odhad - celková 

hodnota 

projektu

Slovenský zväz orientačných 

športov
Areály stálych kontrol Výstavba 180 000,00 €      180 000,00 €

Slovenský zväz pozemného 

hokeja

Rekonštrukcia národného štadióna Ing. 

Pavla Rosu
Modernizácia 980 000,00 €      980 000,00 €

Zväz slovenského lyžovania
Tréningové centrum mládeže Malá 

Franková
Výstavba 5 000 000,00 €   10 000 000,00 €

Box club Stavbár Nitra Športová hala Olympia Výstavba 3 220 278,00 €   3 720 278,00 €

Košický samosprávny kraj
Plaváreň pri Gymnáziu v Kráľovskom 

Chlmci
Výstavba 2 997 727,00 €   5 995 454,12 €

Mesto Revúca Šporová hala Revúca Modernizácia 6 300 000,00 €   6 300 000,00 €

Mesto Dolný Kubín
Národné paralympijské centrum - Letný 

atletický štadión
Modernizácia 6 500 000,00 €   6 500 000,00 €

Mesto Skalica Multifunkčná hala Výstavba 5 000 000,00 €   7 758 447,85 €

ÁNO Slovenská kanoistika / SVP
Národné centrum rýchlostnej kanoistiky a 

veslovania
Výstavba 29 143 660,00 € 29 143 660,00 €

ÁNO Slovenský stolnotenisový zväz Stolnotenisová hala a ubytovňa Modernizácia 500 000,00 €      500 000,00 €

Univerzita Mateja Bela v 

Banskej Bystrici
Národné gymnastické centrum Výstavba 4 166 000,00 €   7 000 000,00 €

Slovenský horolezecký spolok 

JAMES / UMB
Národné lezecké centrum Výstavba 11 000 000,00 € 11 000 000,00 €

ÁNO
SLOVENSKÝ STRELECKÝ ZVAZ / 

Mesto Trnava
Národné strelecké centrum Trnava Výstavba 52 528 000,00 € 52 528 000,00 €
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Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval za prezentáciu a v krátkosti sa ujal slova. Vysvetlil, že preto chcel 
dať tento kľúčový aktualizovaný prehľad, aby mali členovia SR FNPŠ informáciu o spôsobe čerpania ŠINV, mali 
sme tam a aj na tento rok máme samostatné vládne peniaze postupne od roku 2022 doteraz a na tento rok to je 
7,5 mil. EUR. Najmä by nerád niečo nechával na poslednú chvíľu, nechce preto hodnotiť akékoľvek predchádzajúce 
vedenie, avšak riešili sa projekty ŠINV v druhej polovici konkrétneho roka a on by bol rád, aby sme v čase 
najbližšieho zasadnutia SR FNPŠ dňa 14.03.2024, čo bude zároveň po kontrole vyúčtovaní predkladaných 
31.01.2024, vedeli, koľko boli títo prijímatelia schopní utratiť z poskytnutého príspevku a budeme vedieť, v akom 
sme finančnom rámci. A následne, keď v priebehu mesiaca február príde k navýšeniu avizovaných prostriedkov 
v prospech Fondu na podporu športu na tých 50 mil. EUR, vznikne nám tam v zmysle zákona 85 %, čo bude 
predstavovať 42,5 mil. EUR, aby sme podporovali infraštruktúrne projekty nielen všeobecného, ale aj ŠINV. Bude 
to na výlučnom rozhodnutí SR FNPŠ, akým spôsobom rozhodne o tej alokácii, nielen na výzvu č. 2023/001, ale aj 
ŠINV a v tom čase by bol následne rád, aby sme mali aktuálnu informáciu o vyúčtovaní ŠINV a priorizácii tých 
jednotlivých projektov. Ako ďalej predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek zhodnotil, tzv. zásobník ŠINV bol super, aby 
členovia SR FNPŠ videli s čím sa predbežne pracuje, pretože pokiaľ sa nedostane projekt do prehľadu, že už je 
podporený a nie je schválený pri ŠINV kvalifikovanou väčšinou, to znamená ôsmimi hlasmi, tak ten proces nie je 
započatý. Zároveň je za neho dôležité dať žiadateľom spätnú väzbu, aby vedeli, že ten proces nie je taký, že príde 
žiadosť a operatívne to hneď vyriešime, je tam naozaj dlhší proces, aj z hľadiska skúmania štátnej pomoci 
a nevyhnutných podkladov na to, aby to vôbec mohlo byť predložené na rokovanie a schválenie SR FNPŠ. 
Záverom už len zopakoval, že bude aktuálne prebiehať kontrola predložených vyúčtovaní ŠINV, že na zasadnutí 
SR FNPŠ dňa 14.03.2024 budú rozhodovať, čo v rámci tých 42,5 mil. EUR dať na všeobecnú infraštruktúru a čo 
bude priorizácia z hľadiska Fondu na podporu športu, ako aj zainteresovaných strán zo strany MCRaŠ SR a 
športového hnutia v rámci podpory ŠINV.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb, aby prítomných informoval o projekte, ktorý bol spomenutý 
v rámci prehľadu tzv. zásobníka v meste Dolný Kubín – národné paralympijské centrum. Zastupuje tu za SPV para 
športovcov a v spolupráci s paralympijským výborom aj p. Jánom Riapošom dlhodobo spolupracujú. On má na 
starosti para hokej a v Dolnom Kubíne vzniklo ich centrum a taktiež tam majú aj centrum elektrických florbalistov, 
takže momentálne tam je situovaných okolo 40 zdravotne znevýhodnených ľudí, ktorí tam športujú a pravidelne 
každý rok tam organizujú 3 súťažné podujatia na atletickom štadióne, na plavárni a zimnom štadióne. Mesto Dolný 
Kubín bezplatne pomáha para hokejistom, neplatia za ľad. Tak isto, keď sú súťaže, pomáha im mesto, aby to 
financovanie súťaže bolo čo najmenej náročné. Ďalej informoval, že vypracovali projekt úplnej debarierizácie 
atletického štadióna aj plavárne, aby mohli uskutočniť podujatie V4 v septembri a potom o tri roky chcú robiť 
Majstrovstvá Európy pre znevýhodnených ľudí. Boli aj v Rotterdame, tam si všetko pozreli, a projekt, ktorý podali 
je kompletný a neskôr budú robiť ešte na projekte prestavby zimného štadióna pre para hokejistov, ktorí tam majú 
svoje centrum už 13 rokov, hrajú tam aj medzinárodné zápasy a spolu po dohode chcú vytvoriť curlingovú halu, 
ktorá tam chýba. Uviedol, že by to bolo jediné miesto na Slovensku a v Dolnom Kubíne preto, že je tam už 13 ročná 
spomenutá história. V zahraničí majú aj dve, tri, štyri centrá v krajine, ale Slovensko je také malé, že stačí urobiť 
jedno para centrum. Záverom dodal, že to nie je len o para športovisku, mesto Dolný Kubín ide rekonštruovať aj 
internát, aby bol úplne bezbariérový. Traja para hokejisti sa už presťahovali do Dolného Kubína, robia vlastne takú 
centralizáciu, lebo takto môžu ten para šport znova obnoviť, aby viac spoločne trénovali rôzne športy, a preto 
potrebujú vytvoriť pre nich vhodné podmienky. 
 
V rámci tohto bodu programu sa štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Mgr. Ján Krišanda rozlúčil s prítomnými 
členmi SR FNPŠ pre ďalšie pracovné povinnosti a opustil rokovaciu miestnosť.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/1/2024 
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1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
športovej infraštruktúry národného významu na rok 2024. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 
 
6. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU 
NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA 
A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY Č. 2020/001  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov 
SR FNPŠ, že súčasťou podkladov k bodu rokovania sú súhrnné údaje za rok 2023 a mesiac január 2024 v rámci 
výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry č. 2020/001 (ďalej len „výzva č. 2020/001). Aktuálny stav 
schválených projektov je nasledovný: 
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ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená alokácia 24 113 849,58 € 

Počet schválených projektov 104 

počet vyradených 

projektov 
v hodnote 17 5 565 752,81 € 

počet projektov, 

ktorým bol dodatkom 

znížený príspevok 

v hodnote 42 1 209 106,16 € 

Počet projektov, 

ktorým bol príspevok 

(alebo jeho časť) 

vyplatená zo zdrojov 

ŠINV 

v hodnote 49 4 456 532,28 € 

Celkový počet 

aktívnych projektov 
v hodnote 87 17 337 517,33 € 

uhradené z alokácie 12 686 751,42 € 

nepoužité zdroje z alokácie 11 140 309,56 € 

ROK 2022 

Celková uhradená suma 12 686 751,42 € 

Vratky 0,00 € 

Bilancia 12 686 751,42 € 

ROK 2023 

Celková uhradená suma 4 456 532,28 € 

Vratky 77 470,43 € 

Bilancia 4 379 061,85 € 

ROK 2022 + 2023 

CELKOM UHRADENÉ 2022 + 2023 17 065 813,27 € 

Ostáva uhradiť v roku 2024 271 704,06 € 

JANUÁR 2024 

Celková uhradená suma 49 111,52 € 

Ostáva uhradiť 222 592,54 € 

 

PRÍSPEVKY UHRADENÉ V  MESIACI JANUÁR 2024  

 

# Prijímateľ Projekt 
Suma podľa 

zmluvy 
Suma podľa 

dodatku 
Posledná 

tranža 10% 

Dátum úhrady 
poslednej 

tranže 

67 
Obec Vysoká nad 
Kysucou 

Novostavba telocvične, rekonštrukcia šatní Z.Š. E.A. 
Cernana Vysoká nad Kysucou 

309 574,96  € 280 274,46 € 28 027,44 € 16.1.2024 

123 Obec Raslavice Podpora a rozvoj športu v obci Raslavice 228 710,00  € 210 840,83 € 21 084,08 € 19.1.2024 

     49 111,52 €  
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Ďalej koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková informovala členov 
SR FNPŠ o projekte, ktorý si vyžaduje ich osobitnú pozornosť a zároveň konštatovala, že tomu projektu už venovali 
pozornosť na SR FNPŠ. Intenzívne sa snažili v kancelárii SR FNPŠ nadviazať komunikáciu s nimi, verí, že aj 
niektorí členovia SR FNPŠ, ale žiaľ sa tak nepodarilo.  

118 – Mesto Lipany (výmena umelej trávy) 
Prijímateľ Mesto Lipany nesplnil podmienky dané výzvou, zmluvou o príspevku na projekt podpory športu č. Z-
2020/001-118 a usmernenia k vyúčtovaniu príspevku a to z dôvodu nepredloženia vyúčtovania príspevku riadne 
a včas (priebežná správa pre poskytnutie prvej tranže doručená do systému egrant dňa 22.12.2023). Kancelária 
FNPŠ nepristúpila k poskytnutiu prvej tranže a prijímateľovi zaslala informáciu o tejto skutočnosti. 
Kancelária FNPŠ prijímateľovi vystaví dohodu o ukončení zmluvy o príspevku na projekt podpory športu č. Z-
2020/001-118 z dôvodu nesplnenia podmienok zmluvy. 

Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval a informoval, že aj sám komunikoval s nimi aktívne, naozaj neboli 
schopní to vyúčtovať tým, že výzva č. 2020/001 bola v 4 tranžiach, bolo to s nimi odkomunikované, berú to ako 
faktickú stránku. 

 

ZOZNAM VYRADENÝCH PROJEKTOV  

Č.p. Prijímateľ Suma Poznámka 

14 Bojnice 878 782,04 € Odstúpenie od zmluvy 

24 Mesto Levoča 56 863,00 € Nesplnenie podmienok výzvy 

32 Trnavský samosprávny kraj 430 855,00 € Nesplnenie podmienok výzvy 

39 Obec Výčapy-Opatovce 614 610,27 € Odstúpenie od zmluvy 

55 Obec Braväcovo 75 840,00 € Odstúpenie od zmluvy 

69 Mesto Lučenec 1 500 000,00 € ŠINV 

86 FLM, s. r. o. 306 420,00 € Dohoda o ukončení zmluvy 

107 TJ Rapid Bratislava 155 000,00 € Späťvzatie žiadosti 

113 Mesto Nitra 62 832,00 € Nesplnenie podmienok výzvy 

118 Mesto Lipany 87 682,66 € Dohoda o ukončení zmluvy* 

152 Mesto Svidník 299 000,00 € Odstúpenie od zmluvy 

156 Mesto Hanušovce nad Topľou 93 241,94 € Nesplnenie podmienok výzvy 

161 HK Karpatský Sokol 99 968,00 € Odstúpenie od zmluvy 

169 Mesto Michalovce 51 278,94 € Nesplnenie podmienok výzvy 

184 4allsport 472 500,00 € Dohoda o ukončení zmluvy 

188 Obec Krivany 57 049,96 € Odstúpenie od zmluvy 

199 X-BIONIC SPHERE®  323 829,00 € ŠINV 

17  5 565 752,81 €  

 

ZOZNAM PROJEKTOV, KTORÝM NEBOLA VYPLATENÁ POSLEDNÁ TRANŽA PRÍSPEVKU  

Č.p. Prijímateľ Projekt Suma 

37 Obec Kamenná Poruba TELOCVIČŇA Kamenná Poruba 49 673,88 € 

93 Obec Veľké Leváre Atletická dráha pri ZŠ Veľké Leváre 6 280,27 € 

103 Obec Klátova Nová Ves Rekonštrukcia a prístavba k sociálnym zariadeniam OFK 9 386,34 € 

137 Obec Liptovská Teplička Výstavba multifunkčnej haly v obci Liptovská Teplička 76 571,70 € 

148 Košický samosprávny kraj Revitalizácia športovísk Gymnázia Pavla Horova 14 193,51 € 

175 ŠPORT - MLÁDEŽ PRE BUDÚCNOSŤ o. z. Centrum úpolových športov 7 000,00 € 

187 Obec Čierne Telocvičňa pri Základnej škole Čierne  ústredie 59486,84 € 

7   222 592,54 € 

 



 27 

Záverom ešte koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková 
informovala, že oprávnené obdobie pre čerpanie príspevku v rámci historicky prvej infraštruktúrnej výzvy č. 
2020/001 bolo ukončené ku dňu 31.12.2023. Prijímatelia, ktorí doposiaľ nepredložili záverečnú správu pre 
poskytnutie poslednej tranže príspevku, majú možnosť tak urobiť do termínu 31.01.2024 vrátane. V prípade, že tak 
neučinia, porušia ustanovenie zmluvy o príspevku na projekt podpory športu a vznikne im povinnosť vrátiť celú 
sumu príspevku. Po formálnom ukončení vyúčtovania (správa z administratívnej finančnej kontroly) posledného 
otvoreného projektu v rámci výzvy, spracuje kancelária FNPŠ Záverečnú správu k výzve, v ktorej spracuje a 
zhodnotí základné štatistické údaje a praktické implikácie pre nastavenie výziev v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ v budúcnosti. 
 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 

 

Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/1/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 

 
7. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMENY 
SPOLUFINANCOVANIA PROJEKTU NA ZÁKLADE ŽIADOSTI PREDLOŽENEJ PRIJÍMATEĽOM 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá 
informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave, že súčasťou priečinka sú súhrnné údaje za rok 2023 a mesiac 
január 2024 projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
(ďalej len „výzva č. 2021/004“) a zároveň uviedla, že v rámci tejto výzvy bola doručená jedna žiadosť o zmenové 
konanie od prijímateľa.  
 



 28 

 

 

 
• Prijímateľ č. 145 Saleziáni don Bosca – Slovenská provincia predložil doplňujúce údaje pred podpisom 

zmluvy o príspevku do systému egrant dňa 14.12.2023, ktorý bol následne prijímateľovi opätovne 
otvorený na doplnenie. Zmluva bude distribuovaná v najbližších dňoch, resp. týždňoch. 

• Prijímateľ č. 35 Mesto Brezno avizovali zmenu projektu a rozpočtu na osobnom stretnutí v priestoroch 
kancelárie FNPŠ, oficiálnu žiadosť o zmenu rozpočtu predložia v najbližších dňoch. O vývoji projektu bude 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená alokácia 31 758 689,54 € 

Počet schválených projektov 90 

počet vyradených 

projektov 
v hodnote 8 4 828 956,80 € 

počet projektov, 

ktorým bol dodatkom 

znížený príspevok 

v hodnote 29 1 374 921,16 € 

Počet projektov, 

ktorým bol príspevok 

(alebo jeho časť) 

vyplatená zo zdrojov 

ŠINV 

v hodnote 39 2 427 821,76 € 

Celkový počet 

aktívnych projektov 
v hodnote 82 25 554 811,58 € 

uhradené z alokácie 17 189 615,52 € 

nepoužité zdroje z alokácie 8 631 699,72 € 

ROK 2022 

Celková uhradená suma 16 178 849,08 € 

Vratky 0,00 € 

Bilancia 16 178 849,08 € 

ROK 2023 

Celková uhradená suma 4 483 268,86 € 

Vratky 1 044 680,66 € 

Bilancia 3 438 588,20 € 

ROK 2022 + 2023 

CELKOM UHRADENÉ 2022 + 2023 19 617 437,28 € 

Ostáva uhradiť v roku 2024 6 003 825,30 € 

JANUÁR 2024 

Celková uhradená suma 0,00 € 

Ostáva uhradiť 6 003 825,30 € 

 

ZOZNAM VYRADENÝCH PROJEKTOV  

Č.p. Prijímateľ Suma Poznámka 

4 Obec Rovinka 400 000,00 € Nesplnenie podmienok výzvy 

24 Mesto Košice 1 250 000,00 € ŠINV 

84 Mesto Zlaté Moravce 127 616,00 € Odstúpenie od zmluvy 

70 CZT Ružomberok, s. r. o. 1 239 053,00 € Odstúpenie od zmluvy 

112 Mesto Sládkovičovo 272 799,00 € Odstúpenie od zmluvy 

130 Mesto Trenčín 1 138 786,80 € ŠINV 

148 Mesto Poltár 304 543,00 € Odstúpenie od zmluvy 

179 Lezecká stena, s. r. o. 96 159,00 € Nesplnenie podmienok výzvy 

8  4 828 956,80 €  

 

ZOZNAM PROJEKTOV, KTORÉ NEMAJÚ PODPÍSANÚ ZMLUVU O  PRÍSPEVKU  

Č.p. Prijímteľ Projekt Suma 

35 Mesto Brezno Rekonštrukcia krytej plavárne 1 250 000,00 € 

59 Mesto Turzovka Výstavba športovej haly 1 250 000,00 € 

145 Saleziáni don Bosca – Slovenská provincia Výstavba ihriska so zázemím 87 700,00 € 

3   2 587 700,00 € 
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SR FNPŠ priebežne informovaná s predpokladom rozhodovania o žiadosti na najbližšom riadnom 
zasadnutí SR FNPŠ dňa 14.3.2024. 

• Prijímateľ č. 59 Mesto Turzovka podľa posledných informácií ukončil verejné obstarávanie na projekt 
a očakávame doplňujúce údaje v priebehu nasledujúcich dní. Prijímateľ deklaruje, že termíny stanovené 
vo výzve č. 2021/004 dodrží. 

 
O slovo požiadal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš a k mestu Brezno doplnil a informoval, že po zvýšení cien, ktoré sú, sa prišli informovať, že 
chcú čiastočnú rekonštrukciu/dostavbu ich plavárne, chceli by si nechať cely príspevok a zmeniť pomer 
spolufinancovania, čo nie je obvykle. Vzhľadom na to, že to bola len konzultačná návšteva, zodpovedali si otázky 
a musia napísať oficiálne žiadosť, kde presne vyšpecifikujú, čo požadujú a predložíme ju na SR FNPŠ. Projektový 
manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga doplnil, že žiadosť už poslali v priebehu minulého týždňa, aktuálne to 
kancelária FNPŠ vyhodnocuje. Člen SR FNPŠ p. Jozef Božik sa zapojil do diskusie, že mu volal primátor Brezna 
a krátko zrekapituloval problematiku. Zo strany kancelárie FNPŠ mu bolo prisľúbené, že na najbližšom zasadnutí 
SR FNPŠ to bude predložené aj so stanoviskom kancelárie FNPŠ, aby SR FNPŠ mohla k tomu zaujať stanovisko, 
vzhľadom k tomu, že žiadosť prišla v čase už po zasielaní materiálov na túto SR FNPŠ. 
 
Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga si ponechal slovo a členov SR FNPŠ informoval o doručenej 
žiadosti o zmenové konanie. 
 
51 – Tenisový klub Žilina (výmena povrchu tenisového kurtu) 

Dňa 27.12.2023 bola do kancelárie FNPŠ doručená žiadosť o zmenu spôsobu spolufinancovania projektu (príloha 

v priečinku). V žiadosti prijímateľ upresňuje pôvod vlastných zdrojov spolufinancovania projektu, ktoré boli na účet 

prijímateľa poukázané počas realizácie projektu, a ktoré sú v nesúlade s preukázaním zabezpečeného 

spolufinancovania v žiadosti. Po preskúmaní predložených dokladov, má kancelária FNPŠ za to, že postup 

prijímateľa pri zabezpečovaní vlastných zdrojov spolufinancovania nie je v rozpore s podmienkami výzvy, zmluvy 

o príspevku a usmernenia k vyúčtovaniu, a preto nemá voči žiadosti prijímateľa výhrady. 

 
Záverom už len koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková 
informovala prítomných, že oprávnené obdobie pre čerpanie príspevku v rámci druhej infraštruktúrnej výzvy 
č. 2021/004 bude ukončené ku dňu 31.12.2024. Prijímatelia majú na základe ustanovenia zmluvy o príspevku 
povinnosť predložiť záverečnú správu projektu do systému egrant do 31.10.2024 vrátane. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/1/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu spôsobu 
spolufinancovania v rámci žiadosti č. 51 (Tenisový klub Žilina) predloženej v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
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Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

8. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU 
NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA 
A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi materiálu 
k tomuto bodu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá 
informovala prítomných členov SR FNPŠ, že súčasťou priečinka sú súhrnné údaje za rok 2023 a mesiac január 
2024  projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 (ďalej len 
„výzva č. 2022/002“) s tým, že v najbližších dňoch budú distribuované ďalšie návrhy zmlúv: 
 

 
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená maximálna alokácia 33 417 724,42 € 

Počet schválených projektov 85 

AKTUÁLNA VÝŠKA ZAZMLUVNENÝCH 

PROSTRIEDKOV 
27 167 883,21 € 

OSTÁVA ZAZMLUVNIŤ 4 806 291,91 € 

CELKOM 31 974 175,12 € 

Počet vyradených projektov v hodnote 1 477 822,97 € 

Počet projektov, ktorým bol 

príspevok (alebo jeho časť) 

vyplatená zo zdrojov ŠINV 

v hodnote 7 2 723 597,44 € 

Celkový počet aktívnych 

projektov 
v hodnote 84 31 496 352,15 € 

uhradené z alokácie 19 175 092,43 € 

nepoužité zdroje z alokácie 4 644 969,71 € 

ROK 2023 

Celková uhradená suma 21 516 431,49 € 

Vratky 0,00 € 

Bilancia 21 516 431,49 € 

Ostáva uhradiť v roku 2024 9 979 920,66 € 

JANUÁR 2024 

Celková uhradená suma 0,00 € 

Ostáva uhradiť 9 979 920,66 € 
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Ďalej sa koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková pristavila 
pri projektov, ktoré si vyžadujú osobitnú pozornosť SR FNPŠ. 
 
109 – Free ride club  
Názov projektu: Rekonštrukcia a modernizácia objektu – Moderný multifunkčný športový areál pre rozvoj 
horolezectva, boulderingu a parkouringu.  
Hodnota projektu: 712 856,00 €  
Výška príspevku: 355 000,00 €  
  
V rámci kontroly podmienok pred podpisom zmluvy projektové oddelenie skontrolovalo predložené doklady 
a zistilo, že parkourova časť projektu vo výške 286 745,00 € obsahuje prvky, ktoré sú uvedené ako herné prvky 
(tobogán, lanové prvky, 3D bludisko a pod.). Jednotlivé prvky sú uvedené aj v technickom liste, ktorý si projektové 
oddelenie dodatočne vyžiadalo predložiť a je súčasťou podkladov k rokovaniu.  
 
Nakoľko podmienky výzvy negatívne vymedzujú detské ihriská, projektové oddelenie venovalo tomuto projektu 
osobitnú pozornosť pre možnú identifikáciu neoprávnených prvkov projektu a splnenia účelu výzvy. Po prerokovaní 
tejto situácie s predsedom SR FNPŠ a kanceláriou FNPŠ sa dospelo k záveru, že projektové oddelenie bude 
žiadateľa kontaktovať so žiadosťou o doplnenie potvrdenia národného športového zväzu, že parkourová zostava 
spĺňa podmienky a všetky potrebné štandardy. Po obdržaní potvrdenia bude projektové oddelenie správnu radu 
FNPŠ informovať.  
 
Pri ďalšom projekte, ktorý si vyžaduje osobitnú pozornosť SR FNPŠ sa ujal slova projektový manažér kancelárie 
FNPŠ p. Michal Noga. 
 
60 – Obec Častkovce 
Názov projektu: Výstavba futbalového ihriska s umelou trávou 
Hodnota projektu: 740 000,00 €  
Výška príspevku: 370 000,00 €  
 
Prijímateľ pri podaní záverečnej správy projektu nepreukázal vynaloženie povinného spolufinancovania vo výške 
197 684,69 €. Predložená dohoda o vyúčtovaní diela so zhotoviteľom nie je akceptovateľné ako preukázanie 
vynaloženia povinného spolufinancovania. Na výzvu na doplnenie relevantného dokladu prijímateľ uviedol, že iným 
dokladom nedisponuje. Zároveň, v záverečnej správe predložil dodatky k zmluve o dielo, ktoré boli podpísané 
v čase pred podaním žiadosti, avšak v žiadosti ich prijímateľ neuviedol. V dodatku č. 1 k zmluve o dielo zhotoviteľ 
prijal podmienky, za ktorých uskutoční projekt aj v prípade, že objednávateľ nebude schopný finančne zabezpečiť 
celú vysúťaženú sumu diela, čím príjme stratu. Ako ďalej projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga 
informoval, na základe uvedených skutočností bolo zorganizované stretnutie v sídle Fondu na podporu športu 

ZOZNAM VYRADENÝCH PROJEKTOV  

Č.p. Prijímateľ Suma Poznámka 

88 Mesto Piešťany 477 822,97 € ŠINV 

1  477 822,97 €  

ZOZNAM PROJEKTOV, KTORÉ NEMAJÚ PODPÍSANÚ ZMLUVU O  PRÍSPEVKU  

Č.p. Prijímteľ Projekt Suma 

33 Obec Lehota pod Vtáčnikom Atletická dráha pri ZŠ 137 682,00 € 

53 TK Kúpele Piešťany Obnova povrchu na tenisových kurtoch 152 734,00 € 

61 TJ Sokol Ilava Rekonštrukcia tenisovej haly 536 724,00 € 

73 SDM Domino Výstavba a modernizácia futbalovej infraštruktúry 1 100 000,00 € 

96 Obec Blatné Výstavba telocvične pri ZŠ 1 100 000,00 € 

109 Free Ride Club Rekonštrukcia parkourovej infraštruktúry 355 000,00 € 

177 Hlavné mesto SR - Bratislava Výstavba športovej haly 1 100 000,00 € 

200 Obec Cífer Športová plocha pri ZŠ 324 151,91 € 

8   4 806 291,91 € 

PROJEKTY, KTORÉ SI VYŽADUJÚ OSOBITNÚ POZORNOSŤ SPRÁVNEJ RADY  
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s výsledkom pre žiadateľa, aby prišli s návrhom riešenia tohto aktuálneho problému do polovice februára 
a následne po vyhodnotení celej situácie bude kancelária FNPŠ informovať SR FNPŠ na ďalšom zasadnutí. 
 
Záverom už len koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková 
informovala prítomných, že oprávnené obdobie pre čerpanie príspevku v rámci tretej infraštruktúrnej výzvy 
č. 2022/002 bude ukončené ku dňu 31.12.2025. Prijímatelia majú na základe ustanovenia zmluvy o príspevku 
povinnosť predložiť záverečnú správu projektu do systému egrant do 31.01.2026 vrátane. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda  SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o tejto ďalšej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/1/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní:10 
 
Za:10 
 
Proti: 0 
  
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
9. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU V RÁMCI PROGRAMU 
„VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2023/001 
A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE PRIPRAVENOSTI KANCELÁRIE FNPŠ NA PREDKLADANIE 
ŽIADOSTÍ B) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE VÝBEROVÉHO KONANIA NA ČLENOV ODBORNEJ 
KOMISIE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne odovzdal slovo prvému zo spracovateľov 
materiálu k tomuto bodu, a to opäť koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej, ktorá informoval prítomných členov SR FNPŠ o aktuálnom stave výzvy č. 2023/001. V priebehu 
mesiaca december 2023 až január 2024 projektové oddelenie odpovedá na otázky žiadateľov k obsahovej stránke 
výzvy č. 2023/001. V zmysle schváleného harmonogramu výzvy projektové oddelenie pripravuje a finalizuje 
registračný systém na predkladanie žiadostí fnps.egrant.sk, aby bol pripravený od 01.02.2024. Kancelária FNPŠ 
zároveň sfinalizovala podklady od záujemcov na pozíciu člen odbornej komisie pre športovú infraštruktúru 
a pripravila report so zoznamom uchádzačov ako podklad pre schválenie členov komisie pre športovú 
infraštruktúru. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval za uvedené a skonštatoval, že dňa  26.01.2024 bolo ukončené 
výberové konanie na hodnotiteľov do odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ (ďalej len „odborná komisia“), teda 
až po termíne na zaslanie pozvánky a materiálov na SR FNPŠ, následne to kancelária FNPŠ cez víkend a deň 
pred zasadnutím spracovala a definitívu mali k dispozícii členovia SR FNPŠ vo večerných hodinách 
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pred zasadnutím SR FNPŠ. Zhrnul, že parametre boli vopred dané, celkovo prišlo 28 žiadostí, určila sa predbežná 
hraničná čiara, o ktorej budú ešte na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ diskutovať a odovzdal slovo podpredsedovi 
SR FNPŠ a zároveň predsedovi odbornej komisie p. Gáborovi Asványimu, ktorý v krátkosti doplnil, že pre účely 
novej vyhlasovanej výzvy č. 2023/001 urobili výberové konanie na hodnotiteľov odbornej komisie, dopredu boli tie 
výberové podmienky zverejnené, vyhodnotili 28 kandidátov, v podmienkach bolo uvedené, že odborná komisia 
bude zostavená z 12 až 16 kandidátov, presné číslo nevychádza zo žiadneho fundamentu. Ďalej uviedol, že po 
zvážení a diskusii s predsedom SR FNPŠ p. Lukášom Pitekom a projektovým manažérom pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ a dočasne povereným riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavom Jenčušom sa dopracovali k tomu, že on 
ako predseda odbornej komisie nebude hodnotiť, ale bude zastupovať SR FNPŠ pri koordinačných stretnutiach 
a bude aktívne vplývať pri procese, keď bude treba, je dôležité, aby komisia mala nepárny počet členov, preto 
navrhli hranicu 50 bodov, a tak to vychádza na párny počet 14 + predseda odbornej komisie. Poďakoval kancelárii 
FNPŠ, že to všetko spracovala. Záverom konštatoval, že mnohí z hodnotiteľov sa zapísali už viackrát, takže máme 
skúsenosti, sú tam aj noví, pozitívne bolo, že prišlo dosť žiadostí. 
 
Následne slovo dostal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, ktorý prezentoval prítomným report so zoznamom uchádzačov a stručne ich previedol 
procesom hodnotenia. Vymenovaní hodnotitelia sú koordinátorkou procesov a projektovou manažérkou kancelárie 
FNPŠ p. Silviou Ondrejčákovou náhodne vylosovaní ku každému projektu tak, aby jediné, čo usmerňujeme je, že 
tí, čo robia – hodnotia, dostávajú stále nové a nové projekty a tí, čo nehodnotia – meškajú, tak tým neprideľujeme 
nové. Na každý projekt sa prideľujú traja alebo štyria hodnotitelia náhodne, minulý rok boli aj piati na objemovo 
vysoké projekty, teraz je to rozdelené do 800 tisíc EUR (traja hodnotitelia) a nad 800-tisíc EUR (štyria hodnotitelia). 
Hodnotitelia o sebe navzájom nevedia, kto má pridelený projekt ako oni. Samostatne hodnotia, raz týždenne sa 
stretávajú online, diskutuje sa, problémy sa riešia, zodpovedajú si otázky na nejasnosti. Cieľom tých koordinačných 
stretnutí je, aby ich usmerňovali, aby všetci hodnotili rovnako. Ďalej zhrnul, že na konci procesu robia tabuľku 
s hodnotením, spriemerujú výsledky a sledujú rozdiely medzi najvyšším a najnižším hodnotením, keď je veľmi 
vysoký, t. j. nad 10%, tak to kontrolujú, či sa nejedná o chybu, či nedošlo k prehliadnutiu niečoho, sú tam traja/štyria 
hodnotitelia, prejdú si to bod po bode, zoštandardizuje sa to, ak niekto trvá na svojom pridelenom bodovom 
hodnotení, ponechajú to a následne vyhodnocujú vplyv a posudzujú to. Hodnotitelia sú vyplácaní za reálnu prácu 
– ohodnotené projekty. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek sa zapojil, že sa jedná o reálnu hodnotiacu prácu, 
hodnotiace kritériá sú schválené, tam sú mantinely presne stanovené, táto prax je v tomto smere dobre zaužívaná, 
rešpektujeme týmto pádom aj zákon o fonde, predvídateľnosti procesu je fakt a záujemcovia vedia, do akej súťaže 
vstupujú, výberové konanie je transparentné, body, parametre tiež a preto by bolo správne rešpektovať návrh 
podpredsedu SR FNPŠ a predsedu odbornej komisie p. Gábora Asványiho a bol by rád, aby už mohli ďalej 
pracovať, a aby dnes schválili hodnotiteľov odbornej komisie. Podpredseda SR FNPŠ a predseda odbornej komisie 
p. Gábor Asványi ešte dodal, že je to honorované a pokiaľ ich SR FNPŠ schváli, budú zazmluvnení na túto jednu 
činnosť, pričom 75,- EUR je za jedno hodnotenie projektu a bude sa to odvíjať podľa toho, koľko žiadostí príde, pri 
prvom hodnotení v rámci výzvy č. 2020/001 to mali vyššie, potom to dali už trosku nižšie, je to aj atraktívne, aj 
zodpovednosť, ale posledné slovo bude mať SR FNPŠ a pokiaľ by prišlo k nejakým výrazným rozdielom 
a hodnotiteľ si bude trvať na svojom, určite tieto informácie budú predložené na SR FNPŠ a posledné slovo bude 
mať SR FNPŠ.  
 
Následne opäť slovo dostal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením 
kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a prítomných informoval pri reporte, že tí čo sú žlto vyznačení, už boli 
v procese a vedia sa na nich spoľahnúť a 40 % je nových. Následne v krátkosti prešiel zoznam s konštatovaním, 
že podľa predložených životopisov vyzerajú kompetentne a kvalifikovane. Pri tejto príležitosti predseda SR FNPŠ 
p. Lukáš Pitek dodal ešte dôležitú informáciu, že bude posilnená formálna kontrola, budú dvaja tzv. dohodári 
na 2 mesiace. Zhrnul, že formálna kontrola je o kontrole, či sú splnené tie nevyhnutné parametre, podmienky, 
predložené prílohy, atď. Po formálnej kontrole sa to dostane hodnotiteľom a následne predložené na rozhodnutie 
SR FNPŠ tak, aby to najneskôr v máji schválili, t.j. rozhodli o poskytnutí, resp. neposkytnutí podpory jednotlivých 
príspevkov, dovtedy budú mať na najbližšej SR FNPŠ rozhodnutie o potenciálnom navýšení alokácie. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
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Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/1/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave pripravenosti 

kancelárie FNPŠ na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001. 

 
2. Správna rada Fondu na podporu športu vymenúva na základe výsledkov výberového konania členov 
odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ v abecednom poradí – pp. Mária Berdisová, Boris Čavajda, 
Alexander Gejmovský, Jozef Gönci, Monika Gremeňová, Vladimír Gubrický, Michal Kraus, Milan Ladiver, 
Milan Mičuch, Peter Novák, Samuel Roško, Štefan Škultéty, Patrik Voltmann, Milan Vorčák. 
 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
10. INFORMÁCIA O PRÍPRAVE NÁVRHU ROZPOČTU FONDU NA PODPORU ŠPORTU NA ROK 2024 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol a odovzdal slovo prvému zo spracovateľov 
materiálu a to projektovému manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému riadením kancelárie 
FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, ktorý na úvod prezentoval podrobný rozpočet spolu s manažérskym prehľadom, 
ktorý v stručnosti predstavil. Zároveň doplnil, že na rozpočet Fondu na podporu športu a na výsledky, ktoré potom 
hodnotíme sú dva pohľady, štatutárny výkaz taký sumárnejší, ktorý je aj vo výročnej správe Fondu na podporu 
športu, ale pre MŠVVŠ SR to robíme na základe ekonomickej klasifikácie, a preto aj rozpočtujeme na základe 
ekonomickej klasifikácie ministerstva financií. 
 

 
 
 

Zmena 

2023/22

Zmena 

2024/23

2020 2021 2022 2023 ROZPOČET 2024
Príjmy a vrátky 32 000 000,00 55 243 195,66 27 551 389,30 16 828 577,36 20 060 000,00 -38,92% 19,20%

Nedaňové príjmy - poplatky za žiadosti 0,00 47 009,02 53 266,94 83 425,96 60 000,00 56,62% -28,08%

Prostriedky FNPŠ zo zákona 20 000 000,00 20 000 000,00 20 000 000,00 20 000 000,00 20 000 000,00 0,00% 0,00%

Prostriedky FNPŠ COVID 10 000 000,00 9 500 000,00 0,00 -3 254 848,60 0,00

Uznesenie vlády ŠINV 2 000 000,00 25 700 000,00 7 500 000,00 0,00 0,00 -100,00%

Iné vrátky 0,00 -3 813,36 -1 877,64

Výdaje 278 852,08 15 169 379,77 33 217 957,56 48 390 085,85 42 156 242,80

Výdaje na prevádzku FNPŠ (kancelária + správna rada) 278 852,08 510 832,75 751 383,17 803 381,19 1 000 000,00 6,92% 24,47%

Príspevky 0,00 14 658 547,02 32 466 574,39 47 586 704,66 41 156 242,80 46,57% -13,51%

INFRA 1 12 686 751,42 4 379 061,85 200 000,00

INFRA 2 16 178 849,08 3 438 588,20 6 000 000,00

INFRA 3 20 569 462,52 6 000 000,00

INFRA 4 11 900 000,00

ŠINV 2 010 165,11 19 199 592,09 13 990 242,80

PODUJATIA 3 066 000,00

COVID 14 658 547,02 1 590 808,78

Zostatok 31 721 147,92 71 794 963,81 66 128 395,55 34 566 887,06 12 470 644,26

MANAŽÉRSKY PREHĽAD

Fond na podporu športu
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Ako ďalej projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. 
Radoslav Jenčuš uviedol, v rámci manažérskeho prehľadu je vidieť že príjmy zo štátneho rozpočtu plánujeme vo 
výške 20 mil. EUR, ako je dnes uvedené v zákone o štátnom rozpočte. Po faktickom vzniku MCRaŠ SR očakávame 
navýšenie tejto sumy na 50 mil. EUR. Príslušné zmeny potom zaktualizujeme a predložíme zmenu rozpočtu Fondu 
na podporu športu. Na základe aktuálnych údajov neočakávame, že z prostriedkov uznesenia vlády SR pre 
podporu ŠINV, budeme nejaké prostriedky vracať. Informoval, že prevádzkový rozpočet Fondu na podporu športu 
navrhujeme vo výške 1 mil. EUR, čo je maximum povolené zákonom o fonde pri plánovanom príspevku zo štátneho 
rozpočtu. Navýšenie (nižšie je podrobný rozpočet) je plánované, aby sme mohli navýšiť nedostatočný stav 
pracovníkov, čo bolo plánované už v predošlých obdobiach. Ako projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš v tejto veci ďalej doplnil, SR FNPŠ bude ešte 
len schvaľovať prípadný nový organizačný poriadok a organizačnú štruktúru kancelárie FNPŠ. Momentálne má 
kancelária FNPŠ jednoduchú štruktúru, ktorá má dočasne povereného riaditeľa a zamestnancov, sú formálne 
nejaké oddelenia, ktoré nemajú vedúcich, takže to budú nejak utriasať a členovia SR FNPŠ dostanú novú 
predstavu o organizačnom poriadku, takže uvedený prehľad znamená, že si rezervujeme peniaze, nie že sa už 
niekto prijal. Konštatoval, že celkový objem vyplatených príspevkov predbežne odhadujeme na výšku cca 42 mil. 
EUR, pričom celá suma sa skladá z odhadu dočerpania výzvy č. 2020/001 (200.000 EUR) a odhadu čerpaní 
ostatných výziev, ŠINV a podujatí. Čerpanie v rámci výzvy č. 2023/001 ešte nepočíta s navýšením alokácie, tú 
však predpokladáme. Návrh bude v tomto smere aktualizovaný po pridelení vyššie uvedených prostriedkov. Pri 
ŠINV počítame s dočerpaním prostriedkov pridelených uznesením vlády SR na ŠINV, mali sme 32,7 mil. €, keďže 
končia v tomto roku a trošku to koliduje s tým, že na základe uznesenia vlád SR sme časť mohli presunúť 
všeobecnú infraštruktúru č. 2020/001, 2021/004 a 2022/002, tak to chceme vrátiť. A záverom prezentácii 
k manažérskemu prehľadu doplnil, že pri podujatiach sme predbežne zaradili do rozpočtu všetky už dnes známe 
požiadavky v plnej výške. O konečnej výške príspevku však rozhodne SR FNPŠ. V tomto prípade prebieha 
konzultácia s MŠVVŠ SR o spôsobe metodiky výpočtu výšky finančných prostriedkov, ktoré môžeme alokovať na 
podporu významných súťaží v zmysle súčasného znenia zákona o fonde.  
 
V rámci prezentácie prešiel projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením 
kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš k podrobnému rozpočtu, kde uviedol, že je vidieť najmä jednotlivé položky 
prevádzkového rozpočtu kancelárie FNPŠ. Hlavnú časť výdajov tvorí položka 610 Mzdy, platy, služobné príjmy a 
ostatné osobné vyrovnania vo výške 343 000 EUR, pričom ide o mzdy pracovníkov kancelárie FNPŠ, ktoré máme 
v pláne navýšiť o 25 % kvôli prijímaniu nových ľudí. Druhou významnou položkou je položka 637027 Odmeny 
zamestnancov mimopracovného pomeru vo výške 270 000 EUR. Ide najmä o odmeny členov orgánov Fondu na 
podporu športu (SR FNPŠ, DR FNPŠ) a z časti o odmeny hodnotiteľom a externým spolupracovníkom (dohody o 
pracovnej činnosti). Ako dodal, v minulých rokoch nebol ten rozpočtový proces taký kompaktný, rozpočty sa 
schvaľovali v rôznych podobách, minulý rok sa rozpočet Fondu na podporu športu pre rok 2023 nachádzal v štyroch 
excelovských tabuľkách, a teraz sa s ekonómom kancelárie FNPŠ p. Jozefom Tvrdoňom snažia dospieť k pomerne 
jednoduchému rozpočtovaniu, ktoré by videli. Na záver zhodnotil, že ešte pred schvaľovaním SR FNPŠ bude návrh 
predložený DR FNPŠ na vyjadrenie stanoviska. 
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Zmena 

2023/22

Zmena 

2024/23

2020 2021 2022 2023 ROZPOČET 2024
32 000 000,00 86 968 156,94 99 348 230,75 86 211 821,51 54 626 887,06 -13,22% -36,64%

200 Nedaňové príjmy, v tom: 47 009,02 53 266,94 83 425,96 60 000,00 56,62% -28,08%

220 Administratívne poplatky a iné poplatky, v tom: 46 439,02 53 266,94 81 650,40 60 000,00

230 Kapitálové príjmy   0,00 0,00 0,00 0,00

240 Úroky z úverov, vkladov, z toho: 0,00 0,00 0,00 0,00

290 Iné nedaňové príjmy 570,00 0,00 1 775,56 0,00

300 Granty a transfery, v tom: 32 000 000,00 55 200 000,00 27 500 000,00 20 000 000,00 20 000 000,00 -27,27% 0,00%

310   Tuzemské bežné granty a transfery, z toho: 30 000 000,00 29 500 000,00 20 000 000,00 20 000 000,00 20 000 000,00

320   Tuzemské kapitálové granty a transfery, z 2 000 000,00 25 700 000,00 7 500 000,00 0,00 0,00

330    Zahraničné granty 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

400 Príjmy z transakcií s fin. akt. a pas., v tom: (FO) 0,00 31 721 147,92 71 794 963,81 66 128 395,55 34 566 887,06 -7,89% -47,73%

410   Zo splátok tuz. úverov, pôžičiek a náv. fin. výp. 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

420   Zo splátok zahr. úverov, pôžičiek a náv. fin. 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

430   Z predaja majetkových účastí 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

440   Z predaja privatizovaného majetku FNM SR a 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

450   Z ostatných finančných operácií 0,00 31 721 147,92 71 794 963,81 66 128 395,55 34 566 887,06

500 Prijaté úvery (FO) 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

510 Tuzemské úvery, pôžičky a návratné fin. 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

520 Zahraničné úvery, pôžičky a návratné fin. 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

31 721 147,92 71 794 963,81 66 128 395,55 34 566 887,06 12 470 644,26

278 852,08 15 173 193,13 33 219 835,20 51 644 934,45 42 156 242,80

600 Bežné výdavky, v tom: 278 852,08 15 170 213,40 31 197 171,08 22 837 390,87 37 765 951,49 -26,80% 65,37%

610 Mzdy, platy, služobné príjmy a ostatné osobné vyrovnania v tom:23 191,11 118 900,69 206 475,16 272 357,10 343 000,00 31,91% 25,94%

611 Tarifný plat, osobný plat, základný plat 21 691,11 99 400,69 184 325,16 219 557,10 285 000,00 19,11% 29,81%

614 Odmeny 1 500,00 19 500,00 22 150,00 52 800,00 58 000,00 138,37% 9,85%

######## ########

620 Poistné a príspevok do poisťovní, v tom: 52 527,98 109 704,35 146 682,14 175 000,38 220 000,00 19,31% 25,71%

630 Tovary a služby, v tom: 203 132,99 282 834,91 386 751,38 3 609 780,50 429 000,00 833,36% -88,12%

631001 Cestovné náhrady tuzemské 0,00 0,00 812,64 266,34 2 000,00 -67,23% 650,92%

632003 Poštové služby 18,70 1 753,05 1 250,85 1 251,35 1 500,00 0,04% 19,87%

632004 Komunikačná infraštruktúra 30,00 45,00 31,18 90,93 500,00 191,63% 449,87%

632005 Telekomunikačné služby 111,07 855,93 3 503,83 3 298,27 4 000,00 -5,87% 21,28%

633001 Interiérové vybavenie 32 421,00 52,20 1 000,00 -99,84% 1815,71%

633002 Výpočtová technika 4 622,89 3 316,55 12 515,30 308,64 3 000,00 -97,53% 872,01%

633003 Telekomunikačná technika 1 077,99 0,00 5 822,47 2 422,09 3 000,00 -58,40% 23,86%

633006 Všeobecný materiál 1 920,10 6 220,25 4 824,30 1 656,92 5 000,00 -65,65% 201,76%

633013 Softvér a licencie 174,49 6 225,10 10 409,85 8 057,54 10 000,00 -22,60% 24,11%

633016 Reprezentačné 66,29 3 087,63 1 933,60 5 305,91 6 000,00 174,41% 13,08%

634001 Palivo, mazivá, oleje, špeciálne kvapaliny 0,00 93,96 290,53 1 530,42 2 000,00 426,77% 30,68%

634002 Servis, údržba, opravy a výdavky s tým 39,00 1 000,00 2464,10%

634003 Poistenie 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

634004 Prepravné a nájom dopravných prostriedkov 321,84 99,60 0,00 0,00

634005 Karty, známky, poplatky 12,00 60,00 45,00 2,00 0,00

635004 Opravy prevádzkových strojov, prístrojov, 68,95 81,14 0,00 0,00

636001 Nájomné za nájom budov, objektov alebo ich 711,24 4 177,41 38 371,21 45 784,27 52 000,00 19,32% 13,58%

636002 Prevádzkových strojov, prístrojov, zariadení, 2 395,50 245,76 1 000,00 -89,74% 306,90%

636004 Dopravných prostriedkov 2 453,80 17 625,60 18 000,00 618,30% 2,12%

637001 Školenia, kurzy, semináre, porady, 5 488,50 5 595,50 3 802,88 10 000,00 -32,04% 162,96%

637004 Všeobecné služby 45 367,90 17 897,80 22 047,13 12 746,20 20 000,00 -42,19% 56,91%

637005 Špeciálne služby 14 812,66 17 904,60 6 270,60 720,00 5 000,00 -88,52% 594,44%

637012 Poplatky a odvody 182,93 172,16 584,64 220,93 500,00 -62,21% 126,32%

Poplatky a odvody 80,50 11,25 0,00

637014 Stravovanie 792,71 2 863,32 9 005,01 10 993,81 13 000,00 22,09% 18,25%

637016 Prídel do sociálneho fondu 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

637027 Odmeny zamestnancov mimopracovného 133 216,40 208 103,25 221 593,46 238 100,75 270 000,00 7,45% 13,40%

637030 Preddavky 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

637031 Pokuty a penále 15,62 155,73 90,00 0,00 0,00

637032 Mylné platby 570,00 0,00 0,00 0,00

637035 Dane 210,52 74,50 398,84 500,00 435,36% 25,36%

637036 Reprezentačné výdavky 2 270,60 0,00 0,00

637037 Vratky 3 243,36 1 877,64 3 252 419,76 0,00

Vratky 2 428,84 0,00

640 Bežné transfery, v tom: 0,00 14 658 773,45 30 457 262,40 18 780 252,89 36 773 951,49 -38,34% 95,81%

650 Splácanie úrokov a ostatné platby s úvermi 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

700 Kapitálové výdavky, v tom: 0,00 2 979,73 2 022 664,12 28 807 543,58 4 390 291,31

710 Obstarávanie kapitálových aktív, v tom: 0,00 2 979,73 12 499,01 0,00 8 000,00

711 nákup pozemkov a nehmotných aktív 2 979,73 2 524,61 0,00 3 000,00

711003 softvéru 2 979,73 2 524,61 0,00 3 000,00

713 nákup strojov, prístrojov, zariadení, techniky a 9 974,40 0,00 5 000,00

713002 výpočtovej techniky 9 974,40 0,00 5 000,00

720 Kapitálové transfery, v tom: 0,00 0,00 2 010 165,11 28 807 543,58 4 382 291,31

Výdavky spolu

HOSPODÁRENIE A ROZPOČET PODĽA EKONOMICKEJ KLASIFIKÁCIE

Fond na podporu športu
Príjmy spolu
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Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval a zhodnotil filozoficky, že boli aj na MŠVVŠ SR, je tam 
garantovaných tých 10 mil. EUR na podujatia, vznikla diskusia o rovnakom vnímaní aspektu, že či sa môžu 
kumulovať poskytnuté finančné prostriedky aj za roky predtým, odkedy je upravená podpora podujatí. Ako príklad 
uviedol, ak sme nevedeli vyčerpať v roku 2023 na podujatia nič, či sa to môže kumulovať s týmto rokom, a to je 
kľúčový aspekt, ktorý ešte nemajú vyjasnený. Taktiež informuje o zákonnom rámci a o nadchádzajúcom procese 
s DR FNPŠ. Druhá vec, ktorú predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek hodnotí je, že Fond na podporu športu vyčkáva 
s tou informáciou o navýšení prostriedkov na avizovaných 50 mil. EUR, tak nateraz považoval za dôležité, aby mali 
aspoň informáciu na SR FNPŠ, a ak sa uskutoční tá zmena v priebehu mesiaca február 2024, tak pripravíme 
rozpočet s aktualizovanou sumou, navýšia sa tým pádom prostriedky aj na prevádzku a budeme diskutovať o tom 
s DR FNPŠ. Následne odovzdal slovo ekonómovi kancelárie FNPŠ p. Jozefovi Tvrdoňovi, ktorý len pre upresnenie 
zopakoval, že pri tvorbe rozpočtu Fondu na podporu športu vychádzali z tej sumy, ktorá je dnes aktuálna resp. 
zazmluvnená a samozrejme za dodržania zákona o fonde, kde je upravené, že maximálne 5 % z tej alokovanej 
sumy môže ísť na prevádzku kancelárie FNPŠ plus minimálne 85 % musí ísť na infraštruktúru všeobecnú a ŠINV, 
takže z tohto predpokladu sme vychádzali, a ak sú nejaké otázky k rozpočtu, samozrejme je pripravený odpovedať 
a ako bolo už povedané, rozpočet musí ísť najskôr na DR FNPŠ, ktorá dá k tomu svoje vyjadrenie a následne ho 
potom môže schváliť SR FNPŠ. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval a zhrnul časový harmonogram, 
ktorý nás čaká, keď podpíšeme zmluvu s MCRaŠ SR o navýšení príspevku na 50 miliónov EUR, následne sa 
zaktualizuje rozpočet Fondu na podporu športu, zorganizujú stretnutie s DR FNPŠ, pretože si to chceme 
zastabilizovať, aby boli spokojní aj členovia DR FNPŠ aj SR FNPŠ, potom pevne verí, že na najbližšie zasadnutie 
SR FNPŠ dňa 14.3.2024 už bude predložený na schvaľovanie návrh rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 
2024.  
 
O slovo požiadal predseda DR FNPŠ p. Miloš Tomáš, ktorý sa na úvod vyjadril k mechanizmu vytvárania rozpočtu 
pre Fond na podporu športu s tým, že súčasných celých 20 miliónov EUR prechádza cez sekciu športu MŠVVŠ 
SR a on sa v krátkosti pristavil pri položke, kedy v minulom roku musela zrejme SR FNPŠ schváliť vrátenie 3,254 
mil. EUR do štátneho rozpočtu, čo považuje za dosť neefektívne, pretože poslaním Fondu na podporu športu je 
ten rozpočet minúť na 100 %. Jeho názor je, keď sa bavíme o sekcii športu, ktorá to transformuje na Fond na 
podporu športu, že sa to rôznymi rozpočtovými opatreniami cez ministerstvo financií mohlo dať vyriešiť. Projektový 
manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš plne 
súhlasí s tým, čo odznelo a vysvetľuje, že Fond na podporu športu vznikol v roku 2019 a v roku 2020 ešte nemal 
ani kanceláriu a mal okrem iného za úlohu rozdeliť tzv. covidovú pomoc, dostal 10 mil. EUR a 9,5 mil. EUR, ktoré 
mali zmluvne určené iba na tzv. covidovú pomoc, ako sa s tým Fond na podporu športu vysporiadal pod vedením 
predošlého predsedu SR FNPŠ je skutočne tak, že vyhlásilo sa niekoľko výziev s tým, že zostal zostatok 3,254 mil. 
EUR, bol tu aj predošlý predseda DR FNPŠ za MŠVVŠ SR, zhodli sa, že nebudú asi vyhlasovať ďalšie výzvy, SR 
FNPŠ nejak proti tomu nebojovala, asi už či našli alebo nenašli priestor na tú tzv. covidovú pomoc. Záverom dodal, 
jednoducho, keď zmluva skončila a prostriedky boli nevyčerpané, tak sa vracali, lebo boli dedikované len na tzv. 
covidovú pomoc. Predseda DR FNPŠ p. Miloš Tomáš dôvetil, že tá výzva sa ukončila na jar 2023, takže ešte bolo 
9 mesiacov do konca roku 2023, ukončiť v takomto období na jar s takouto sumou je pre neho osobne dosť veľký 
luxus. On, čo má vedomosti, tak bolo potrebné sanovať niektoré športy ešte z tzv. covidového obdobia, takže teraz 
sa otvára tá otázka, na jednej strane sa chce mimoriadne pomáhať a na druhej strane sa v podstate dosť 
nehospodárne vyriešil ten rok 2023, čo sa týka tej tzv. covidovej pomoci. Následne o tom prítomní viedli krátku 
diskusiu. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi požiadal o slovo a na obranu Fondu na podporu športu uviedol, 
že finančné prostriedky prišli z MŠVVŠ SR, boli účelovo viazané, Fond na podporu športu MŠVVŠ SR informoval, 
že peniaze nám zostávajú a či ideme urobiť nejakú dohodu, idú rokovať na ministerstvo financií, aby nám ich 
uvoľnili, lebo potom tu boli podnety z hádzanej sanovať, ale tým, že to boli viazané prostriedky, čo sa týka aj štátnej 
pomoci, išli sme v rámci špeciálneho režimu. Následne o tom viedli krátku diskusiu. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš 
Pitek to uzavrel, že sa jedná o prehľad za rok 2023, je rád, že predseda DR FNPŠ p. Miloš Tomáš dal výtku v rámci 
tvorby rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024, lebo my vieme s čím budeme pracovať, pretože je záujmom 
nás všetkých, aby sme tie peniaze vyčerpali. Člen SR FNPŠ p. Ján Pivovarník prispel do diskusie s pohľadom, že 
vrátené prostriedky by sa aktuálne hodili pre atletický zväz. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek zhodnotil, že to boli 
účelovo viazané prostriedky, riadne zazmluvnené na účelovú tzv. covidovú pomoc, tam boli tie limity dané, tie 
technikálie už nemusíme nijakým spôsobom riešiť ďalej. Akoukoľvek našou snahou bolo alokovať to do nejakého 
priestoru, nestretlo sa to s pochopením. Mame víziu na rok 2024, čo je teraz naša právomoc, aby sme to efektívne 
míňali a po dohode s DR FNPŠ mali ten rozpočtový rámec naplánovaný a myslí si, že z hľadiska toho dopytu 
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infraštruktúrneho, čo aktuálne máme, tak ten problém nebudeme mať, to by bola premrhaná šanca, na tom sa 
určite zhodneme. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/1/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o príprave návrhu rozpočtu Fondu 
na podporu športu na rok 2024 a zaväzuje kanceláriu Fondu na podporu športu predložením návrhu 
rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024 dozornej rade Fondu na podporu športu na vyjadrenie 
stanoviska. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
11. INFORMÁCIA O PRÍPRAVE NÁVRHU ŠTATÚTU FONDU NA PODPORU ŠPORTU 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu právničke 
kancelárie FNPŠ p. Kataríne Hložkovej, ktorá uviedla, že hlavným dôvodom zaradenia predmetného bodu 
do programu je poskytnutie informácie o opätovnom začatí príprav a aktualizácie nového návrhu Štatútu Fondu 
na podporu športu (ďalej len „štatút“), ktorá vyplýva zo záverov prijatých na pracovnom stretnutí zástupcov 
kancelárie Fondu na podporu športu s predsedom správnej rady a podpredsedom správnej rady dňa 22.01.2024. 
Návrh nového štatútu bol na zasadnutí SR FNPŠ dňa 10.11.2022 (uznesenie č. 8/8/2022 SR FNPŠ) predložený 
na prerokovanie s tým, že SR FNPŠ poverila kanceláriu FNPŠ (ďalej len „kancelária“) predložením jeho konečného 
návrhu na schvaľovanie na najbližšie zasadnutie. Na 36. zasadnutí SR FNPŠ dňa 08.12.2022 SR FNPŠ uznesením 
č. 6/9/2022 SR FNPŠ vzala na vedomie kontrolu plnenia uznesení a v prípade uznesenia č. 8/8/2022 SR FNPŠ 
schválila posunutie termínu predloženia návrhu štatútu na schválenie SR FNPŠ do 31.03.2023. Dňa 09.03.2023 
bol uznesením č. 2/2/2023 SR FNPŠ termín predloženia návrh štatútu na schválenie na základe pripomienok 
opätovne posunutý na aprílové zasadnutie SR FNPŠ. Na základe záverov prijatých členmi SR FNPŠ na 39. 
zasadnutí SR FNPŠ dňa 20.04.2023 bol predložený návrh štatútu iba prerokovaný SR FNPŠ (uznesenie č. 
5/3/2023 SR FNPŠ). Štatút ako najvyšší interný predpis Fondu na podporu športu upravuje základné oblasti 
činnosti Fondu na podporu športu, pôsobnosť jednotlivých orgánov a odborných komisií. Dôvodom na prípravu 
nového návrhu štatútu na schválenie SR FNPŠ sú významné skutočnosti vyplývajúce nielen z prijatého zákona č. 
177/2022 Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal zákon č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov účinným od 15.06.2022, ale aj skutočnosti vyplývajúce z praxe jednotlivých orgánov Fondu na 
podporu športu a činnosti kancelárie FNPŠ. Príprava návrhu štatútu bude opätovne prebiehať štandardným 
legislatívnym postupom, do ktorého budú zainteresované všetky dotknuté strany, a to orgány Fondu na podporu 
športu a kancelária FNPŠ, pričom návrh štatútu bude reflektovať závery a konsenzus prijatý v rámci 
pripomienkového konania uskutočneného v máji 2023 a aktualizovanej úpravy vzájomných kompetencií orgánov 
Fondu na podporu športu. V kontexte záverov prijatých na pracovnom stretnutí dňa 22.01.2024 kancelária FNPŠ 
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v najbližších týždňoch bude aktualizovať návrh štatútu a zapracovávať jednotlivé návrhy a doplnenia s tým, že 
kompletný návrh štatútu predloží členom dotknutých orgánov fondu na pripomienkovanie ešte pred samotným 
schvaľovaním správnou radou.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek informoval prítomných, že v rámci kancelárie FNPŠ bola interná dohoda, že by 
sa v polovici februára 2024 mohol predložiť návrh štatútu na pripomienkovanie členom SR FNPŠ ako aj DR FNPŠ. 
 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/1/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o príprave návrhu Štatútu Fondu 
na podporu športu. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
12. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a vyzval členov SR FNPŠ, ak majú nejaké podnety 
na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spoločne diskutovať.  
 
V kontexte rokovania o podpore projektu významnej súťaže Majstrovstvá Európy v atletike U18 uvedeného v bode 
4. programu tohto zasadnutia SR FNPŠ pristúpili na základe podnetu člena SR FNPŠ p. Jozefa Božika ku kreovaniu 
ďalšieho návrhu uznesenia priamo na zasadnutí SR FNPŠ. 
 
O slovo sa prihlásil predseda DR FNPŠ p. Miloš Tomáš a informoval sa, kedy bude nominovaný tretí člen DR 
FNPŠ.  Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek mu odpovedal, že túto informáciu nemá, je to v kompetencii ministerstva 
financií. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. 
Radoslav Jenčuš doplnil, že na Fond na podporu športu nič nedošlo a doplnil, že MŠVVŠ SR vymenúva na návrh 
ministerstva financií tretieho člena DR FNPŠ. 
 
Záverom predseda SR FNPŠ skonštatoval, že toto bolo prvé zasadnutie SR FNPŠ v jeho pozícii ako predsedu SR 
FNPŠ a prítomným zopakoval, že dňa 13.3.2024 sa stretnú v Partizánskom, detailnejšie informácie dostanú 
členovia SR FNPŠ v dohľadnom čase. A dňa 14.3.2024 bude riadne zasadnutie SR FNPŠ v Partizánskom, kde 
bude hostiteľom člen SR FNPŠ p. Jozef Božik. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
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Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/1/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu v kontexte uznesenia č. 2/1/2024 SR FNPŠ zo dňa 30.01.2024 
v bode 3 deklaruje, že je v záujme Fondu na podporu športu podporiť projekt významnej súťaže 
Majstrovstvá Európy v atletike U18 v dátume 18. 7. - 21. 7. 2024 a po schválení rozpočtu Fondu na podporu 
športu na rok 2024 a na základe predpokladaného navýšenia finančného príspevku Fondu na podporu 
športu v priebehu mesiaca február 2024 rozhodne o poskytnutí príspevku podľa § 15b zákona č. 310/2019 
Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov a zároveň poveruje kanceláriu Fondu 
na podporu športu prípravou podkladov na najbližšie zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

 

Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 

za konštruktívny prístup a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ a všetkým zaželal pekný zvyšok 

dňa.  

 

 

 

Lukáš Pitek      Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ overovateľka, koordinátorka procesov a projektová 

manažérka kancelárie FNPŠ 

 

 

 

Katarína Hložková 
zapisovateľka, právnička kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 30. januára 2024:  

 

Uznesenie č. 1/1/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 

správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 2/1/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o ukončenej významnej súťaži Svetového 

pohára v zjazdovom lyžovaní žien uskutočnenej v dňoch 20.-21.01.2024 v Jasnej. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu na základe návrhu Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu 

Slovenskej republiky zo dňa 23.01.2024 

a) schvaľuje poskytnutie príspevku na projekt podpory významnej súťaže Majstrovstvá Európy vo futbale 

pre hráčov do 21 rokov v roku 2025 v maximálnej výške 2.500.000,- EUR podľa § 15b zákona č. 310/2019 

Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov v zmysle predloženej žiadosti 

a po posúdení súladu s pravidlami poskytnutia štátnej pomoci bude vydané rozhodnutie a 

b) poveruje kanceláriu Fondu na podporu športu prípravou návrhu zmluvy o príspevku na projekt podpory 

významnej súťaže po predložení všetkých potrebných podkladov. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu na základe návrhu Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu 

Slovenskej republiky zo dňa 13.09.2023 berie na vedomie aktuálny stav žiadostí o poskytnutie podpory na projekt 

významnej súťaže Majstrovstvá Európy v atletike U18 podľa § 15b zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu 

športu v znení neskorších predpisov. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 3/1/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 4/1/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 
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Uznesenie č. 5/1/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov športovej 

infraštruktúry národného významu na rok 2024.  

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 6/1/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2020/001. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 7/1/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu spôsobu spolufinancovania 

v rámci žiadosti č. 51 (Tenisový klub Žilina) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“ č. 2021/004 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 8/1/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 

2022/002.  

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 9/1/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave pripravenosti kancelárie 

FNPŠ na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001.  
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2. Správna rada Fondu na podporu športu vymenúva na základe výsledkov výberového konania členov odbornej 

komisie „Športová infraštruktúra“ v abecednom poradí – pp. Mária Berdisová, Boris Čavajda, Alexander 

Gejmovský, Jozef Gönci, Monika Gremeňová, Vladimír Gubrický, Michal Kraus, Milan Ladiver, Milan Mičuch, Peter 

Novák, Samuel Roško, Štefan Škultéty, Patrik Voltmann, Milan Vorčák.  

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 10/1/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o príprave návrhu rozpočtu Fondu 

na podporu športu na rok 2024 a zaväzuje kanceláriu Fondu na podporu športu predložením návrhu rozpočtu 

Fondu na podporu športu na rok 2024 dozornej rade Fondu na podporu športu na vyjadrenie stanoviska. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 11/1/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o príprave návrhu Štatútu Fondu 

na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 12/1/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu v kontexte uznesenia č. 2/1/2024 SR FNPŠ zo dňa 30.01.2024 v bode 

3 deklaruje, že je v záujme Fondu na podporu športu podporiť projekt významnej súťaže Majstrovstvá Európy 

v atletike U18 v dátume 18. 7. - 21. 7. 2024 a po schválení rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024 

a na základe predpokladaného navýšenia finančného príspevku Fondu na podporu športu v priebehu mesiaca 

február 2024 rozhodne o poskytnutí príspevku podľa § 15b zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu 

v znení neskorších predpisov a zároveň poveruje kanceláriu Fondu na podporu športu prípravou podkladov 

na najbližšie zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 

e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:   30. január 2024 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava  (sála č. 2) 

 

Priezvisko a meno             Podpis 

Pitek Lukáš  

Asványi Gábor  

Krnáč Jozef  

Dráb Miroslav  

Lažo Miroslav  

Hrbek Patrik  

Božik Jozef  

Záhončík Ján  

Pivovarník Ján  

Bečarik Pavol  

  

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 

e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 30.01.2024 v sídle Fondu na podporu 

športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Tomáš Miloš 

(predseda DR FNPŠ) 

 

2. Jenčuš Radoslav  

3. Antolová Lucia  

4. Hložková Katarína  

5. Ondrejčáková Silvia  

6. Noga Michal  

7. Tvrdoň Jozef  

8. Palenčík Peter 

(generálny sekretár SFZ a konateľ 

SFZ Event, s.r.o.) 

 



 2 

9. Berdisová Mária 

(výkonná riaditeľka SFZ Event, 

s.r.o.) 

 

10. Peter Korčok 

(prezident Slovenského atletického 

zväzu) 

 

11. Ján Krišanda, Mgr. 

(štátny tajomník pre šport MŠVVŠ 

SR) 

 

12. Michaela Mlynarčíková, Mgr. 

(riaditeľka kancelárie štátneho 

tajomníka pre šport MŠVVŠ SR) 

 

13.   

14.   

15.   

16.   

17.   

18.   

 


